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COLOFON
Dorpskrant De Baerch is dé Dorpskrant
van Oudehaske en omstreken en wordt
al sinds 1976 uitgebracht door een
groot aantal vrĳwilligers. De Baerch
verschĳnt 6 keer per jaar met een
oplage van 1000 exemplaren huis-
aanhuis verspreid.

Redactie en medewerkers:
Roel van den Beuken, Rene Wennekers,
Maurits Kalsbeek, Rob Hof, Henk Gemser,
Rien de Ridder, Sietse Krikke, Nel Kruiswĳk,
Dorpsbelang Oudehaske e.o

Verspreiders:
Jolanda Hak-Huitema, Thomas Nĳdam,
Jannie Euving, Yon Tigchelaar, Willemien Pikeboer,
Appie Hoekstra, Folkert Hanje, Ynze van der
Meulen, Bea de Vries, Margot Pietersen,
Mieke Alders-de Bakker.

Opmaak, ontwerp en vormgeving:
Dorpsbelang Oudehaske e.o.

Iets in De Baerch plaatsen?
Heeft u nieuws wat u graag geplaatst ziet worden in
De Baerch? Denk dan aan onderstaande zaken:
- teksten aanleveren in een Word document of in de
mail zelf. Niet in pdf!
- foto’s graag apart per mail bĳlage Jpeg formaat,
minimaal 1MB en in kleur
- anonieme vermeldingen worden niet geplaatst
- beledigende/discriminerende teksten worden niet
geplaatst
- Redactie behoudt zich het recht om stukken in te
korten/ aan te passen. Dit zal zoveel mogelĳk
worden overlegd
- inhoudelĳk nemen wĳ geen verantwoordelĳkheid

Adverteren in De Baerch?
Zonder advertenties is het niet mogelĳk De
Baerch uit te brengen. Wĳ zĳn dan ook erg blĳ
met de bĳdrage aan de dorpskrant via advertenties.
Denk bĳ het aanleveren aan onderstaande zaken:
- advertentie graag aanleveren in het juiste formaat
digitaal in pdf-formaat en in kleur;
- wĳzigingen/actualisering vereist nieuwe
aanlevering in digitaal formaat pdf in kleur en juiste
formaat;
- plaatsingen tot wederopzegging van de
adverteerder minimaal 1 maand voorafgaande aan
een nieuw kalenderjaar;.
- U ontvangt eenmaal per jaar in het eerste kwartaal
een nota.

Formaten/Prĳzen van advertenties:
1/8 pagina: 90x65mm (bxh) € 100,-
1/4 pagina: 90x133mm (bxh) € 175,-
1/2 pagina: 190x133mm (bxh) € 300,-
voor 6 plaatsingen gedurende het jaar 2025 voor
een twee-maandelĳkse uitgave.

Verschĳningsdata (onder voorbehoud):
2025: maart, mei, juli, september, november,
december
Deadline aanleveren:
2025: 15 februari, 15 april, 15 juni, 1 september,
15 oktober, 1 december.

Contact en aanlevering via:
debaerch2.0@gmail.com
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VOORWOORD
Beste Dorpsgenoten,

Voor u ligt waarschĳnlĳk de dikste Baerch ooit. En niet zonder reden want
we zitten momenteel in maar liefst de 50ste jaargang van de Baerch. Dit
rechtvaardigt dit bĳzondere exemplaar met bĳna 50 pagina’s!

In deze Baerch een terugblik met vele Oudehaskers naar die afgelopen 50
jaar. En soms een vooruitblik. Uiteraard staan we stil bĳ het begin met de
oprichters Kor en Marie Bloemsma en ook het eerste nummer. Maar ook
met veel actueel nieuws want ons dorp is volop in beweging. Met recht is dit
een Baerch die door vele van u bewaard zal worden. En anders is er nog op
de site van Dorpsbelang Oudehaske de digitale versie.

We wensen u veel leesplezier en horen graag op ons email adres uw
reacties, tips en aanvullingen.

Een Trotse Baerch Redactie
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Cubestore Friesland
Hasker Utgongen 7
8465 SJ Oudehaske
Tel: 0513 - 677234
mail@haicobouma.nl

Haico Bouma Thialf
Pim Mulierstraat 1
8443 DA Heerenveen
0513 - 636690
thialf@haicobouma.nl

Voor jouw
#woongelukkigst

gevoel!

WWW.KAIKKISTYLING.NL

Interieurstylist
KAIKKI styling

info@kaikkistyling.nl
06-19633223

@kaikkistyling
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Dorpsbelang Oudehaske e.o.
Email: dorpsbelang.oudehaske@hotmail.com — Website: www.oudehaske.info

NIEUWSBERICHT

Dorpsbelang behartigt de belangen van de inwoners van Oude- en
Nĳehaske. Dorpsbelang onderhoudt contacten met de dorps-bewoners,
met de plaatselĳke verenigingen en ondernemers, met scholen en kerken.
Daarnaast is Dorpsbelang aanspreekpunt voor de gemeente, provincie,
staatsbosbeheer, waterschap en vele andere organisaties. Dorpsbelang
kĳkt kritisch naar de plannen van deze organisaties en gaat met deze
organisaties in gesprek over het bĳstellen van het voorgenomen beleid en
doet aanbevelingen. Ook kunnen we een zienswĳze indienen of bezwaar
maken.

Dorpsbelang werkt door
Verkeer dorpskern
In de afgelopen maanden stond één
onderwerp centraal voor Dorpsbelang.
De verkeerssituatie in de dorpskern
leidt tot gevaarlĳke situaties en tot
opstoppingen door de grote
vrachtwagens en landbouwvoertuigen.
De gemeente heeft vorig jaar een
bureau opdracht gegeven om een
voorstel te doen voor herinrichting van
de Jousterweg. Daar hebben de
verkeers-commissie en Dorpsbelang in
mee gedacht.
Het rapport is opgeleverd en zou zeer
waarschĳnlĳk opgenomen worden in de
prioriteiten van de gemeente. Helaas

kregen we bericht dat er wel een doorfietspad komt langs de
Jousterweg buiten de bebouwde kom maar dat er geen geld komt om
ook de dorpskern veiliger te maken voor fietsers. In overleg met de
verkeerscommissie hebben we een brief geschreven naar de
gemeente. Dat leidde tot een gesprek met enkele deskundige
ambtenaren. Zĳ wisten niet waarom de directie het College heeft
geadviseerd om de dorpskern niet op te nemen in de perspectiefnota.
We zullen inspreken tĳdens het Petear van 25 juni.

Jaarvergadering
Op 13 mei was de jaarvergadering. We spraken daar over alle
ontwikkelingen in het dorp en Eshan Momenzadah vertelde zĳn
levensverhaal en de missie achter Kicksports. Een indrukwekkende
bĳdrage aan onze vergadering. Het verslag en de notulen kunt u vinden
op de website.

Resultaten schouw openbare ruimte
Samen werken aan een net en veilig dorp
Op woensdagavond 21 mei is er een
schouw gehouden in het dorp. Een
wĳkbeheerder van de gemeente, enkele
bestuursleden van het Dorpsbelang en
inwoner Eddy de Lange hebben samen een
ronde gelopen om te kĳken hoe het staat
met de openbare ruimte.
Tĳdens deze ronde zĳn verschillende
punten opgevallen die verbetering vragen.
Zo lagen op sommige plekken stoeptegels
niet recht. Hoewel kleine hoogteverschillen
(tot 3 cm) volgens de regels toegestaan
zĳn, wil de gemeente waar mogelĳk toch
zorgen voor gelĳke stoepen, om het lopen

voor iedereen veiliger te maken. Op een aantal plekken, zoals bĳ de
kruising Badweg/Julianastraat ter hoogte van het kerkgebouw, zĳn de
tegels inmiddels alweer netjes rechtgelegd.
Ook is gekeken naar de verkeersveiligheid, bĳvoorbeeld bĳ de t-splitsing
van de Reidkraach. Hier is het zicht – met name op het verkeer vanuit
de richting van het café – beperkt. Een oplossing zou kunnen zĳn om
een verkeersspiegel aan een lantaarnpaal te bevestigen, zodat verkeer
dat de straat uitkomt beter zicht heeft op aankomend verkeer. Dit idee
wordt meegenomen in het overleg met de gemeente.
Verder waren er al enkele zaken opgelost, die genoemd waren tĳdens
de Algemene Leden Vergadering. Zo zĳn de tonnen van de
jaarwisseling en losse stenen bĳ het parkeerterrein van het Kulturhûs
door de gemeente opgeruimd.

Ziet u iets wat beter kan? Meld het via Fixi!
Iedereen kan helpen om het dorp netjes, veilig en
leefbaar te houden. Ziet u bĳvoorbeeld losliggende
stoeptegels, kapotte straatverlichting, zwerfafval of
overhangend groen? Maak dan eenvoudig een
melding via www.fixi.nl of via de Fixi-app. Samen
houden we ons dorp netjes en leefbaar!

AED’s
Er hangt een nieuwe AED bĳ het Kulturhus en
inmiddels is er ook een AED aanwezig tussen
Haskerhorne en Oudehaske. We zullen zorgen
voor bordjes om duidelĳk aan te geven waar de
AED’s te vinden zĳn.

Oudehaske bloeit
In september 2026 willen we een
bloeiweek organiseren in
Oudehaske. Meer informatie op:
https://bloeit.frl. We zoeken
mensen om deze week aan te
jagen. Zĳ hoeven zelf geen
activiteiten te organiseren. Laat

het weten als je mee wilt doen!!
Direct na de zomer volgt er uitgebreidere info.

Heerenveen-West
De rapportage over de behoefte aan woningen is nog niet beschikbaar.
Daarmee kunnen wĳ ook geen ontwikkelingen melden.

Ik wil lid worden...
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Eind Mei 2025 was het weer volop feest in Oudehaske.
Vanaf donderdag t/m zondag stond er weer een gevarieerd
programma op het schema.

Donderdagochtend begon met de 3e editie van het koersbal. Op 2
banen werd er gestreden om de felbegeerde medailles en de
roem die daarbĳ hoort. De top drie is als volgt:

Baan 1 Baan 2
1. Grietje Hoekstra 1. Rika Beltman
2. Minke Post 2. Eelke ten Hoor
3. Etsje Oenema 3. Harm Post

In het begin van de middag was het volledig rustig in de feesttent,
want er werd fanatiek geklaverjast. Vanaf 18.30 uur was het tĳd
voor de Tent Pub Quiz. Met een deelname van maar liefst 34
teams, er zĳn zelfs 5 teams uitgeloot, en onder het genot van een
of meerdere sapjes en hapjes, werd er hard gestreden om de
eerste prĳs. De spanning was te voelen. Het verschil in het aantal
punten van de winnaar en de nummer 8 was slechts 4 punten.
De totale uitslag is als volgt:

1. De Hurddravers 55,5 punten
2. FC Dovolenka 55,0 punten
2. HaskerOtters 55,0 punten
2. Wot no munnie 55,0 punten
5. Never Gonna Quizz You Up 54,5 punten
6. 9 birds 1 53,0 punten
7. 9 birds 2 52,5 punten
8. De Parels 51,5 punten
8. De Verveling 51,5 punten
8. We wisten it krekt te let 51,5 punten
11. 9 birds 3 51,0 punten
12. Hasker Betweters 50,0 punten
13. Team VKF 49,5 punten
14. De Hoskers en de Kluns 49,0 punten
15. De Matennaaiers 48,5 punten
15. Fjoerwurk 48,5 punten
15. Mooi Ploegje! 48,5 punten

15. Muurling Deluxe 48,5 punten
19. Quiz ’t niet 48,0 punten
20. Staafmixer 47,0 punten
21. Chaos 45,5 punten
22. De wisselvallige zes 44,0 punten
22. HaskerKwizzards 44,0 punten
24. Bugel134 43,0 punten
25. De Stationzangers 40,5 punten
26. De Satisfyers 40,0 punten
26. Recreatiepark De Kievit 40,0 punten
28. MS It Salte Blokje 39,5 punten
29. Per seconde wĳzer 38,0 punten
30. De Kenniskroeg 35,0 punten
31. Recreatiepark De Uilenburg 33,5 punten
32. Quizmasters 31,5 punten
33. De Rimpelrockers 27,5 punten
34. Ladies 27,0 punten

De avond werd afgesloten door een fantastisch
optreden van Benny Bakker

Vrĳdagochtend stond in het teken van de Avond4daagse intocht.
Met de organisatie van de Avond4daagse kon worden afgestemd
dat de laatste avond niet in Heerenveen, maar op vrĳdagochtend
in en om Oudehaske kon worden afgelegd.

Aangemoedigd door ouders en natuurlĳk pakes en beppes,
werden de kinderen rond 11 uur in de feesttent ontvangen met
pannenkoeken en ranja, waarbĳ ook de medailles werden
overhandigd. Om 18.00 uur was het tĳd voor de Playback Show.

Er hadden zich maar liefst 35 acts ingeschreven, waarvan 8
volwassen acts. Alles werd in een afgeladen feesttent uit de kast
gehaald om de jury maar te kunnen overtuigen.

Feestweek Oudehaske;
Geslaagdmet af en toe een bui...
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De uitslag is als volgt:

Categorie 4 t/m 8 jaar
1. Armin van Buuren & Chef’s Special
2. Anique Dreamon
3. Bankzitters

Categorie 9 t/m 12 jaar
1. The Beach Boys
2. Cool Girls
3. Kabin Crew e.a.

Volwassenen
1. De Vrienden van Oudehaske Live
2. Haskerwiis
3. 9 birds

Na de Playback Show mocht onze huis dj ‘DJ LEX’ met zĳn
muziek tot sluit het publiek vermaken

De zaterdag begon goed, het zonnetje scheen en veel mensen
trokken naar het feestterrein. Onder het genot van een kopje
koffie of thee werd er genoten van een Shantykoor, mobiele
dierentuin, zweef en draaimolen, en konden de kinderen
deelnemen aan diverse activiteiten. Rond 14.00 uur werd bĳ de
Jeugdmeerkamp door maar liefst 10 teams de strĳd aangegaan
om de wisselbeker. Helaas werd het weer er niet beter op en is
de meerkamp eerder beëindigd dan gepland. De uitslag is:

Categorie vanaf groep 7; t/m 14 jaar
1. De Voetballers 65 punten
2. De Leukste 63 punten
3. Lekker Belangrĳk 51 punten
4. De Pubers 48 punten

5. De Bubbelende Bubbels 45 punten
6. Hasker 7 35 punten
7. De Sjokkende Sjampies 34 punten

Categorie 15 jaar en ouder
1. De Worstenbroodjes 89 punten
2. De 20 Plussers 72 punten
3. K6 60 punten

De wisselbeker 2025 is gegaan naar ‘De Worstenbroodjes’!

De organisatie hield Buienradar goed in de gaten, i.v.m. de
Hasker BBQ die om 18.30 zou beginnen. De wind nam toe en
ook de neerslag werd heftiger, waardoor de BBQ en het muzikale
optreden van ‘Van Geeft ‘m’ naar binnen werd verplaatst.
Jammer, maar niet onoverkomelĳk. Om 22.00 uur werd de laatste
feestavond afgesloten door de band ‘Empire’ en ‘DJ Nicky
Lorenzo’.

Zondagochtend werd de feestweek afgesloten met de Tentdienst,
waarna vanaf 12.00 uur het afbreken en opruimen kon beginnen.

Het was weer een enerverende feestweek met over het
algemeen positieve geluiden. Moe maar voldaan sluit FC ONH
deze feestdagen dan ook af.

Bestuur opvolging!
Het is tĳd dat het bestuurlĳke stokje na vele vele jaren wordt

overgedragen.
Het is haast vanzelfsprekend dat bepaalde zaken worden
georganiseerd, maar dat is het natuurlĳk niet. Zonder goed
bestuur lopen bepaalde activiteiten binnen het dorp op zĳn
eind, zoals de jaarlĳkse feestweek, ondersteuning van het

Sinterklaas feest, de kerstboom op het dorpsplein, de oliebollen-
en snert actie, de sponsoring van onze sportverenigingen, etc.

Dit zou natuurlĳk zonde zĳn.
Kortom, wie voelt zich geroepen, heeft de kennis, kunde en het

plezier om dit voort te zetten?
Meld je aan, je bent geen contributie verschuldigd

FC ONH
FeestCommissie Oude- en NĳeHaske
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Willy Dĳkmeĳer Uitvaartzorg
“Een passend afscheid doe je samen”

Jister 40, 8404 GZ Langezwaag
Telefoon: 06-50819786

info@willydĳkmeĳer-uitvaartzorg.nl
www.willydĳkmeĳer-uitvaartzorg.nl

SCHOONHEIDSSTUDIO OUDEHASKE

Turfstûke 24, 8465 RR Oudehaske
Telefoon 0513-677764 • 06-14577469
www.schoonheidsstudiooudehaske.nl

schoonheidsstudiooudehaske@hotmail.com

Gezichtsbehandelingen:
Voor ieder huidtype een passende
gezichtsbehandeling

Lichaamsbehandelingen:
Diverse massages

Produkten:
Nouvital Cosmetics

Geopend
van

maandag t/m vrĳdag.

Behande
lingen op afspraak.

Bas de Boer
06 - 15 38 27 65
www.bsrbybas.nl
info@bsrbybas.nl
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In de vorige Baerch werd er gehoopt
dat er veel blĳe baby berichten in
deze editie zouden komen en dat is
deels gelukt. Eerst het mindere
nieuws; op 25 april is het bruine
schaap van een lammetje bevallen.
Het was onbekend dat ze drachtig
was en het lammetje heeft het helaas
ook niet gehaald. Gelukkig gaat het
met het schaap zelf wel prima.

Twee geiten, de bonte en oudere witte, hadden
in december een uitstapje gemaakt waarvan de
bedoeling was dat ze zwanger zouden worden.
De uitgerekende datum was 18 mei en de
bonte geit had de dag ervoor een snelle
bevalling met een prachtige tweeling.

Echter de witte zou inmiddels bĳna een maand
over tĳd zĳn, dus daar heeft het nachtje bokken
geen effect gehad. Toch is ze wel degelĳk
zwanger en de twee die niet zĳn wezen
stappen ook, dus dat heeft de kleine
dondersteen die tot begin april tussen de geiten
liep goed gedaan.

Wanneer is alleen een raadsel, maar de
draagtĳd van een geit is ongeveer vĳf
maanden, dus in theorie kan het wel augustus
worden dat er nog meer kleine geitjes bĳ
komen. We hopen natuurlĳk eerder, maar het
blĳft afwachten.

Ook op 17 mei zat de eendenkooi opeens vol
met kleine bergeendjes. Deze zĳn voor hun
eigen welzĳn apart gezet van de rest (uiteraard
wel met de ouders erbĳ) en van de negen

pluizenbollen zĳn er zeven overgebleven, een
veel groter percentage dan in het wild overleefd
zou hebben. Hoewel ze al om door een ringetje
te halen waren hebben ze er ook allemaal
eentje om hun poot gekregen en mogen ze
binnenkort weer uit de kooi.

Een paar weken later, op 3 en 4 juni, zĳn ook de
beide hindes bevallen van kleine hertjes. Deze
kalfjes waren in het begin slecht te zien omdat
ze heel goed zĳn in verstoppen en hebben een
goede schutkleur daarvoor. Ook blĳven de
moeders veel uit de weg en dit allemaal om niet
te verklappen waar het jong is. Dat bezoekers
geen roofdieren zĳn weten ze natuurlĳk niet,
het is gewoon normaal overlevingsinstinct.
Inmiddels dartelen ze vrolĳk met de rest mee.

Nog meer goed nieuws; omdat er wat
commotie was over PFAS hebben we onze
kippeneieren laten testen en die zĳn helemaal
oké bevonden, dus die kunnen veilig gegeten
worden. Nog belangrĳker is dat na herhaalde
oproepen het echtpaar Atze en Sjoukje
vrĳwilligers zĳn geworden. Hiervoor hartelĳk
dank en wat een fijne periode om te beginnen.
Al is het wel natuurlĳk wat makkelĳker met zĳn
tweetjes en ook de kinderen helpen gezellig
mee. Of staan met de geiten te knuffelen, maar
dat is logisch.

Hoewel de grootste druk er nu af is kunnen we
altĳd meer vrĳwilligers gebruiken, dus lĳkt het je
ook leuk om te doen, neem vooral contact op.

Tot de volgende Baerch,
Gerda van der Wel, Vrĳwilligster

Ook in de herhaling is de oproep voor
nieuwe vrĳwilligers. Het dierenparkje kan
echt niet zonder en het is zulk leuk werk.
We zĳn op zoek naar iemand die ons
team wil versterken en 1 of meerdere
keren per week de beestjes wil helpen
voeren en verzorgen. Het liefste op de
zondag, maar neem bĳ twĳfel gewoon
contact op voor eventuele andere
mogelĳkheden. Ook bĳ twĳfel of het wel
iets voor je is; gewoon proberen. Loop
een keertje mee met een vrĳwilliger, het
is geen ongewenst abonnement waar je
na 1 keer niet meer vanaf komt. Blĳkt het
niks te zĳn dan is dat ook prima, al is de
kans wel groot dat je al na 1 keer
verknocht raakt aan die lieverds
natuurlĳk. Dus misschien tot ziens als
collega, maar in ieder geval tot de
volgende Baerch.

Mail: joke.stel@online.nl

NIEUWS UIT HET DIERENPARKJE

US LYTSFEE
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Kulturhûs
WILT U INFORMATIE OVER ONZE ACTIVITEITEN DAN KUNT U MAILEN OF BELLEN MET:

ST-KULTURHUS@OUTLOOK.COM OF 06-12579166 SJAAK MULDER

AGENDA
05-09-2025 Klaverjassen 19.45
03-10-2025 Klaverjassen 19.45
07-11-2025 Klaverjassen 19.45
12-12-2025 Klaverjassen 19.45

Koers
bal

elke do
nderda

gochte
nd van

9.30-12
.00uur

EETCAFEelke 3de donderdag van demaand 12.00uur

Klaverjassen
elke donderdagmiddag vanaf 13.30uur

Biljarten
elke maandagavon

d vanaf 19.00u
ur

Volleybalvanaf september elke vrĳdagavond

Seniorenmiddag
6 Oktober zĳn er weer spelletjes
voor senioren 14.00-1700uur

Voor veel mensen breekt de vakantieperiode aan.
Een tĳd van ontspanning, rust, en misschien wel op reis gaan.
Nu komt het woord ‘vakantie’ van het woord ‘vacare’,
en dat betekent ruimte.
Ruimte komt weer van het woord ‘spatium’ (spatie).
En ruimte hebben we allemaal nodig.
Probeert u maar eens om dit snel te lezen:

Zonderspatiestussenwoordenwordenwoordeneengroteletterbrĳ.

M a a r z i j n a l l e r u i m t e s t u s s e n a l l e l e t t e r s e v e n g r o o t
d a n l e e s t h e t o o k n i e t g e m a k k e l i j k .

We hebben in ons leven vacare, ruimte nodig, om even op adem te komen,
bĳ onszelf te komen.
Stilte kan daarin heel belangrĳk zĳn.
In de jachtige tĳd en wereld waarin wĳ leven,
hollen we vaak van de ene afspraak naar de andere.
Maar kunnen we, durven we, nog stil te staan? Letterlĳk?
Even naar binnen keren met je gedachten.

Dat is niet altĳd eenvoudig, want we treffen daar zoveel onrust aan,
malende gedachten, ergernis of boosheid.
En ook leegte, gemis, onvervuld verlangen of schaamte.
Het kan ons juist heel onrustig maken.
Toch is het belangrĳk om stil te worden, om rust te nemen.

Veel mensen bezoeken wanneer zĳ op vakantie zĳn een kerk, om even stil te
worden, misschien een kaarsje te branden, even een andere sfeer te ervaren.
Of u nu wel of niet op vakantie bent (of gaat) u bent uiteraard ook van harte
welkom bĳ de diensten in de kerk van de gemeente Haskeroord.

Van 20 juli tot en met 17 augustus zĳn de diensten in het kerkje in Haskerhorne,
aanvang om 9.30 uur.
De andere zondagen in de kerk in Oudehaske, ook om 9.30 uur.
Ik wens u en jou een goede vakantietĳd toe.

Hartelĳke groet,
Esther Pierik
Pastor Protestantse Gemeente Haskeroord.

Vakantietĳd tĳd voor vakantie...

Wie wil Biljarten op de maandagavond ??
We zĳn op 3 februari met 5 personen begonnen met Biljarten op de maandagavond.
Mocht je dit leuk vinden kom kĳken of doe lekker mee. We beginnen om 19.00uur.
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Jolanda de Boer-
van Drogen
59 jaar en woont zolang ook in Oudehaske
Toen ik werd geboren woonden wĳ aan de Jousterweg op nr 167. Ik
was 1/2 jaar oud toen we verhuisden naar de nieuwbouw. Nu W.
van Haschastraat nr 6. Dat was toen de Julianastraat nr.25. Later,
toen er meer gebouwd werd, werd dat nr. 67 en nog later werd de
straat omgedoopt tot W. van Haschastraat. Ik heb daar gewoond tot
ik op "mĳzelf" ging naar de Haskerfinne nr 32 en in 1990 hebben
mĳn man Wiebe en ik ons huis laten bouwen op de Turfstûke waar we
nu nog steeds met plezier wonen.

Of ik terug zou willen 50 jaar in de tĳd? Tsja, toen was het een heel ander
dorp. Veel kleiner en meer met elkaar. In mĳn herinnering gemoedelĳker.
Bĳvoorbeeld als er dorpsfeest was, dan was ook het hele dorp versierd. Ik weet nog dat een heleboel vrouwen
samen vlaggenlĳnen hebben genaaid, zodat de hele straat versierd was. We hadden dan mooie optochten met
wagens. Iedereen deed mee. Kinderspelen op de Badweg.

Ook herinner ik me dat we altĳd buiten speelden. Die tĳd was gewoon heel anders.

De grootste en beste verandering in de afgelopen 50 jaar vind ik de samenvoeging van de beide basisscholen.

Ik herinner me dat er vroeger veel strĳd was tussen " de Christelĳke Keutels" en " de Openbare Klapsigaren". De
schoolhoofden waren toen ook niet de beste vrienden.

Ik woon met veel plezier in ons mooie dorpje aan het Nannewiid, maar het hoeft van mĳ niet groter te worden.

Idzard Silvius
Ondergetekende kwam in 1982 in Oudehaske wonen en nam toen het
stencilwerk over. Dit betekende in die tĳd ook dat je meteen
bestuurslid was. Enkele jaren later hebben we van De Dorpskrant “De
Baerch” een officiële vereniging gemaakt. Sinds we vereniging zĳn is
Tjeerd Nutters secretaris geweest, ondergetekende al snel voorzitter
en waren Ykje Nutters en Tonny Silvius al die jaren betrokken bĳ de
Baerch. Ykje bĳ het stencilen/afdrukken van De Baerch en Tonny ook

bĳ het stencilen/afdrukken, maar ook als redactiemedewerkster,
samenstellen van het krantje, typiste en invalbezorgster.

Hoe lang heb je de Baerch gedaan? Vanaf 1982 tot 2024

Wat is de grootste verandering geweest met de Baerch?
Dat we alles in eigen beheer gingen doen.

Wat was je mooiste ervaring met de Baerch?
De waardering uit het dorp en de gezellige ploeg medewerkers. Zo was de jaarlĳkse feestavond bĳ de horeca
uit het dorp altĳd heel gezellig. Ook een grote blĳk van waardering was de zilveren speld van Dorpsbelang
voor mĳn verdiensten aan het dorp met als grootste projecten realisatie van It Kulturhûs en ruim 40 jaar
werkzaam bĳ Dorpskrant De Baerch.

Wil je verder nog wat kwĳt over de Baerch?
We hebben het ruim 40 jaar met plezier gedaan. Als de afdrukmachine weer een keer storing had, was er wel
stress of de monteur op tĳd zou komen. In het begin geknoei met stencils in de type machine. Maar het kwam
natuurlĳk altĳd weer goed.JU
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Willemien Pikeboer-Bakker
woont al bĳna 52 jaar in Oudehaske

Ik ben opgegroeid op jousterweg 9 nu woon ik op nr 61

De grootste verandering in de afgelopen 50 jaar in Oudehaske is dat de
schoolgrens er niet meer is. Ik ging/moest naar Haskerhorne naar de
lagere school dit was toen zo geregeld. Er was nog geen peuterschool
en wĳ gingen allemaal naar de kleuterschool in Oudehaske ik heb 1
jaar gekleuterd bĳ Haskerplak en 1 jaar bĳ de School met de Bĳbel
dat hoorde toen bĳ elkaar. Haskerhorne kreeg pas later een
kleuterschool.

Veel winkeltjes die er in de jaren 70/80 nog waren zĳn er niet meer. De
bakkerĳ Smilde, Lemstra de fietsen winkel, de supermarkt op de Badweg,
de VeGe kleine supermarkt van Nicolai jousterweg 15.

De bouw van het Kulturhûs is de mooiste gebeurtenis de afgelopen 50 jaar in
Oudehaske.

Henk Gemser
Precies 50 jaren geleden kwam ik/wĳ in ons dorp wonen en hoewel het toen was dat de eerste Baerch verscheen,
zou je een relatie vermoeden. Dat is zeker niet zo!

Eerst gebruik ik nu een invalshoek van een persoonlĳke beleving en dan en daarnaast welke
waarde het dorp voor mĳ heeft.

In 1974 kocht ik een vrĳe kavel aan de Wiidswal. Het was daar een kale boel,
weinig bomen en begroeiing. Er stonden een aantal eenvoudige
zomerhuisjes, een eenvoudige bestrating, volledig zonder straatverlichting.
We bouwden een door mĳn ontworpen huis. Het werd heel basaal
gebouwd en in de volgende jaren verder uitgebouwd.

Dat laatst had alles te maken met de financiële middelen. Ons hier gaan
wonen had alles te maken met de start van het CIOS in Heerenveen, waar
ik docent werd.

Na onze entree in het dorp werden mĳn vrouw en ik bĳ vele
dorpsactiviteiten betrokken. Prachtig! Onze kinderen gingen op voetbal en

gymnastiek. Annie, mĳn vrouw, werd ʻhelpmoederʼ bĳ het basisonderwĳs,
startte mee de toneelvereniging ʻFleurig op Nei .̓ Zelf was ik 4 jaren secretaris van

Dorpsbelang, de Oranjevereniging liet zich herkennen mee door een grote optocht door
het dorp. Met 2 fanfares, alle verenigingen deden mee en het dorp was uitgelopen als toeschouwers. ʻGroteʼ
dorpsgenoten waren in mĳn herinnering centrale ʻankersʼ in onze dorpsgeschiedenis. Dit waren o.a. Paardeboer
Siersema, voorzitter ooit van Dorpsbelang zoals ook Boer Cornelis. En dan was er Baltsma, aanjager van allerlei
dorpsactiviteiten b.v. de voetbalclub. Hoekstenen in de dorpsgemeenschap. Het dorp van toen was zeker veel
kleiner. Staande op de Jousterweg ten hoogte van de Hasker Utgangen en de kĳkend naar het zuiden, dan zag je
Rottum! De gemeenschapszin was groot, er ware toen vele activiteiten! Er zĳn nu de verenigingen, de vereniging
Dorpsbelang, de organisatie van de dorpsspelen, Stichting Nannewiid en andere. Andere als toen, maar ook
prima!

Toch roep ik een ieder op waar mogelĳk mee te doen in de activiteiten van het dorp. Meer deelnemers in een
vergadering van Dorpsbelang maakt dat onze gemeenschap blĳft leven, het dorp ʻwarmʼ blĳft!
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Marius Hak
Ik woon al sinds 1960 in Oudehaske aan de
Jousterweg toen ik 6 jaar oud was. We zĳn gekomen
met 3 woonwagen waar mʼn vader hielp bĳ de
ontginning van de Haskerveenpolder.

Daarna heb ik in de Julianastraat en nu de Wiebren
van Haschastraat gaan wonen. Ik heb op school gezeten

waar Sayan nu de Sportschool heeft.
Mooi was de oprichting

van de voetbalclub in 1963 en
de verhuizing naar het nieuwe sportpark.
Leuk was de bĳnamen die iedereen vroeger had. Zelf
noemde ze me Marius Andretti. Jan Pot was de
snoepjesman en Rikus Vuur was meneer de Jong.
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Ietje Kornelis
In de strenge winter met veel sneeuw van 1956 ben ik,
op de boerderĳ aan de Jousterweg 62 A geboren. Ik
had hier een fijne, vrĳe jeugd.

Voor mĳn studie ben ik verhuisd naar Leeuwarden.
Daarna ben ik weer naar Oudehaske terug gegaan,
ditmaal in een eigen huisje aan de Jousterweg 136 in
het jaar 1978 / 79. Het was toen weer een strenge
winter met veel sneeuw.

Een paar jaar later kan ik opnieuw verhuizen, terug
naar de boerderĳ op 62 A. Waarvan ik vroeger dacht ʻde
A van achter in het land .̓ Maar nu vind ik het heerlĳk om
op afstand te wonen.

Als ik 50 jaar terug zou willen in de tĳd is dat vooral om de natuur.
Daarmee bedoel ik de “Landschapspĳn” die ik nu voel. Ik hoor soms een kievit, maar geen grutto en
geen leeuwerik meer en al die andere vogels die er niet meer zĳn. Ook zĳn de diverse soorten
bloemen, die wĳ vroeger konden plukken, bĳna verdwenen.

Er is veel veranderd in Oudehaske, maar tegelĳkertĳd ook niet. Mensen komen en mensen gaan.
Zoals mĳn vader altĳd zei: ʻOudehaske zit als los zand aan elkaar .̓ Maar onderling contact houden
blĳft belangrĳk.
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Eddy de Lange
(59jaar)

Ik woon bĳna mĳn hele leven in Oudehaske. Ik heb samen met
mĳn moeder nog een zeer korte tĳd in Joure en Heerenveen
gewoond

Wĳ hadden vroeger een kruidenierswinkel op de Jousterweg 126
en daar ben ik opgegroeid. Nu woon ik samen met mĳn vrouw
Lisette op de Jousterweg 173 tegenover ons ouderlĳk huis.

Zou u terug willen 50 jaar in de tĳd en waarom? Ja heel graag! Ik heb mĳn
ouders veel en veel te vroeg verloren en had hun nog zoveel willen vragen……….

De grootste verandering de afgelopen 50 jaar in Oudehaske is dat het dorp in een relatief korte periode zo
snel is gegroeid. Net als mĳn zus kenden we vroeger bĳna iedereen die hier woonde, maar dat is nu wel
anders. Ook niet erg,want alles moet gewoon doorgaan en de jeugd moet hier een toekomst hebben!

Wĳ wonen met heel veel plezier in Oudehaske!

Jaap en
Sjoukje Post
Jaap en Sjoukje Post, wonen al vanaf 1971 in Oudehaske.
Dochter Anette woont al 53 jaar in Oudehaske.

Wĳ zĳn in 1971 samen op de Jousterweg komen wonen, daar
kochten we een oud huisje wat we opgeknapt hebben en daar

wonen we nog steeds. Dochter Anette is geboren aan de
jousterweg, en woont nu al bĳna 30 jaar op de Pipegaal.

Alle drie zouden niet 50 jaar terug willen in de tĳd. Sjouke en Jaap, omdat nu alles
makkelĳker is en er meer voorzieningen in het dorp zĳn gekomen. Annette vult aan “er is nu zoveel meer te
beleven in het dorp”. Natuurlĳk leef je met de tĳd mee en wist je niet beter.
Er zullen vast vele grootste veranderingen zĳn geweest de afgelopen 50 jaar in Oudehaske, maar voor nu
denk ik aan de scholen, dat nu alle kinderen uit het dorp naar een en dezelfde school gaan. Voor Jaap en
Sjoukje het dat De grootste verandering in de afgelopen 50 jaar in Oudehaske is De Jousterweg is veiliger
geworden in de loop van de tĳd, met de komst van het fietspad was het al een hele verbetering. Ook is het
minder druk tegenwoordig.
Een van de mooiste gebeurtenis de afgelopen 50 jaar in Oudehaske was toen de oude Chr. school
gemoderniseerd werd tot de Tarissing, waar ik als bestuurslid aan meewerkte. De hele school moest leeg,
daar hielden we een boelgoed dag voor. Echt alles werd verkocht, dit was toen een hele leuke
happening. Maar ook recent de bouw van het Kulturhûs, waar alles onder één dak samenkomt. Maar ook de
activiteiten op en in het Nannewiid, winters met wedstrĳden en toertochten en niet te vergeten de
Dorpsfeesten. Tot slot geeft Anette aan dat de grote uitbreiding van Oudehaske in de jaren 90, wat voor ons
op een perfect tĳdstip kwam.
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Koos de Wilde
woont al 73 jaar in Oudehaske. Is geboren op
Jousterweg 188 en woont nu op Jousterweg 231

De grootste veranderingen in 50 jaar in Oudehaske en Nĳehaske zĳn: bĳna
alle agrarische bedrĳven zĳn verdwenen en dat zĳn er volgens mĳ wel een
25-30 stuks. Het grondgebied wat na de aanleg van het Heerenveens
kanaal gegraven is heeft een woon en industriebestemming gekregen in
wat voorheen Nĳehaske was en alleen agrarische bestemming had. Ter
hoogte van de a7,Dolten en De Welle(OMRIN BASF etc.) is ook helemaal

industrie geworden. De Jousterweg die in de jaren 80 op nieuw ingericht is
met een fietspad, nu kun je niet meer zien waar voorheen de trambaan lag,

ook is het grootste gedeelte Hoskersleat gedempt en zĳn de bruggen en
dammen verdwenen, waar de bewoners die aan de westkant van deze sloot

woonden en boeren die daar land hadden, over konden om op Jousterweg te komen. De
kruideniers en rĳdend winkel die verdwenen zĳn uit ons straatbeeld, maar hier is wel een Poiesz voor terug gekomen.
Waar voorheen aan de Jousterweg camping Hof was, is nu waar de woningen van de Reidkraach staan. De beide scholen
die verhuist zĳn en nu als samenleving school samen zĳn gegaan als Haskerwiis. Op het voormalig het
gymnastieklokaal(deze was volgens mĳ 50 jaar terug net gebouwd) terrein is nu een Kultuurhus gebouwd met hierin
diverse medegebruikers. In 1976 waren in de bebouwde kom van Oudehaske maar een paar straten, Jousterweg, Badweg,
Julianestraat, Wibrandus van Haschastraat , Marten Jansstraat, Vervening (eerste stuk), Hogebouwen, Wĳdswal (volgens
mĳ waren die toen nog voor recreatie). De verdubbeling van de A7 en de ontsluiting weg hiernaar toe werd Oudehaske een
geliefde plaats om te wonen en is er veel gebouwd, dit heeft Oudehaske wel veranderd naar een forensendorp.

Wat ik verder nog kwĳt wil: Oudehaske/Nĳehaske moeten niet meer ingeklemd worden vanuit het oosten (voor de
Heerenveeners west) hoorde iemand in laatste dorpsbelang zeggen dat er dan ook een ontsluiting weg komt, maar daar is
het probleem nog niet mee opgelost, hier komt ook weer lawaai vandaan. Mĳn idee is, geef de dorpen wat meer ruimte om
te bouwen, en dan vooral ook voor onze eigen jeugd.

Tineke de Vos
- de Lange (78 jaar)
Ik woon al heel lang in Oudehaske. Ik beng geboren in
Haarlem, toen Jousterweg 176 en later Jousterweg 126.
van 1966 t/m 1971 voor mĳn werk Duitsland-Oldebroek-
Ommen-Tjalleberd. Sinds december 1972 woon ik op de
Marten Jansstraat 5 .

Zou u terug willen 50 jaar in de tĳd en waarom?

Nee, tiden ha tiden.

Wat is de grootste verandering in de afgelopen 50 jaar in Oudehaske?

Heel veel, vroeger kenden we iedereen in het dorp

Wilt u verder nog iets kwĳt?

Ik lees de Baerch altĳd met heel veel plezier!JU
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Roelie van Haskera – Boers (moeder)
Hennie Muurling –van Haskera (dochter)
RoelienMuurling (kleindochter)
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Hoe langt woont u al in Oudehaske?
· Roelie: In oktober 1973 ben ik getrouwd met Jan van Haskera en zĳn we in
Oudehaske gaan wonen. Ik ben geboren in Smilde.
· Hennie: Ik ben geboren in Oudehaske op 15 augustus 1974. Dus al meer dan een
halve eeuw.
· Roelien: Ik ben geboren in Oudehaske op 23 april 2004. Dat is nu 21 jaar geleden.

Waar woont u toen en waar woont u nu?
· Roelie: Na ons trouwen zĳn we aan de Julianastraat 41 komen te wonen. Het hele
gebied heette toen de Julianastraat. Pas later werd het adres veranderd in W.van
Haschastr. 17, toen ook nog een doodlopende weg. Hier zĳn ook onze oudste vier
kinderen geboren. In 1986 zĳn we verhuisd naar de Jousterweg 197. We wilden
graag wat meer ruimte om huis. Hier is in 1991 onze jongste dochter geboren.
· Hennie: Ik ben geboren op de W.van Haschastraat nr. 17, daar heb ik tot mĳn 12
de gewoond. We zĳn in 1986 verhuisd naar de Jousterweg 197. Daar heb ik tot mĳn
19 de gewoond. Ik ging samenwonen met Jan Muurling, die al op de Haskerfinne
woonde. Samen hebben we in 1996 de Vervening 51 gekocht, waar we tot 2003
hebben gewoond samen met onze zonen Bowe en Jidse.
We verhuisden toen naar de Bugel 12 waar we nog steeds met veel plezier wonen.
In 2004 is onze dochter Roelien daar geboren.
· Roelien: Ik woon al mĳn hele leven op de Bugel 12 in Oudehaske.

Zou u terug willen 50 jaar in de tĳd en waarom?
· Roelie: Ik heb goede herinneringen aan mĳn jeugd in Smilde. We speelden veel
buiten met eigenlĳk niets, we gingen vissen in de Drentse Hoofdvaart, waar we ook
zwommen en in de winter schaatsten. De tĳd was toen ongedwongen en niet zo
gehaast. Denk alleen maar aan het verkeer, autoʼs waren alleen voor de dokter,
notaris en de rĳken. We liepen en fietsten overal naar toe. Van de buitenwereld
hadden we geen weet, pas in 1964 kregen we een zwart wit tv met een paar
zenders. Nu is alles binnen handbereik en lĳkt de wereld dichtbĳ.
Toen ik in Oudehaske kwam wonen was ik 22 jaar en heb me direct de Friese taal
eigen gemaakt om tussen de dorpelingen te komen. Oudehaske was klein en
iedereen kende elkaar.
· Hennie: Er zĳn zeker een aantal dingen waarvoor ik terug in de tĳd wil gaan.
Ik heb bĳvoorbeeld heel fijne herinneringen aan de winters van vroeger. We konden
eigenlĳk ieder jaar schaatsen op het Nannewiid; schoolwedstrĳden, priksleeën en
belslydjeien waren vaste prik. We gingen steevast ʻs avonds na het eten naar de
verlichte ĳsbaan met heit of mem. Als ik nu soms vertel dat er met een auto op het
Nannewiid gereden werd om deze sneeuwvrĳ te maken,
kĳkt men me vol ongeloof aan…
De dorpsfeesten duurden toen zeker een dikke week, met o.a. een heuse
handelsbeurs, modeshow, fietstocht en optocht met versierde wagens door het dorp.
Zaterdag stond in teken van spelletjes, volksspelen en meerkamp.
Ook de herinneringen aan mĳn schooltĳd op de School met de Bĳbel; een sigaar
rokende directeur die met 3x handen klappen aan het einde van de pauze, iedereen
naar binnen kreeg. We hadden alleen een plein met een aantal knikkerpotten en 2
schommels. In de winter was het altĳd (op rubberlaarzen) glĳden op de ĳsbanen
die we zelf maakten.
Zo zĳn er veel meer mooie oude herinneringen aan Oudehaske. Teveel om allemaal
op te schrĳven.
· Roelien: Voor mĳ is terug in de tĳd mĳn schooltĳd op de Tarissing. Samen na
schooltĳd spelen met mĳn klasgenoten in het dorp. We gingen opzoek naar een
goede plek voor een hut en in de zomer zwemmen in het Nannewiid. Ook heb ik
mĳn eerste volleybaltraining gehad in de oude gymzaal De Miente.

Wat is de grootste verandering in de afgelopen 50 jaar in
Oudehaske?
· Roelie: Hoe groot het dorp is geworden! De vele faciliteiten die er nu zĳn; winkels,
sporten en wat nog meer. In de jaren 70 ging ik naar de
Vrouwenbond, de kerk en gymnastiek. Dat was het toen.
· Hennie: Ik denk dan aan verschillende dingen. Bĳvoorbeeld dat ik als meisje soms
een vergeten boodschap moest halen bĳ de buurtsuper (nu Sayan Sport) en dat kon
dan op rekening gezet worden.

Roelie met dochter Hennie tĳdens de feestweek eind jaren 70.

Nu zĳn we erg blĳ met Poiesz Supermarkt die tot 21 uur open is. En ook dat er op
de plek waar nu de school staat (voorheen Tarissing) Friese paarden liepen en ook
wel motorcross werd gehouden. Wĳ keken vanaf de WvH straat zo het weiland over
naar Heerenveen en zagen de trein rĳden.
· Roelien: De grootste verandering voor mĳ is dat het Kulturhus is gebouwd. Nu kan
ik hier volleybal trainen en de wedstrĳden spelen.
Ook is het strandpaviljoen een mooi restaurant geworden. Ik heb met veel plezier
3 jaar By Aalzen mogen werken. Eerst in de schoonmaak/afwas en vervolgens in
de bediening.

Wat is de mooiste gebeurtenis afgelopen 50 jaar in
Oudehaske?
· Roelie: Dat zĳn er meerdere. Als voorbeeld noem ik; de jaarlĳkse bazaar van de
Vrouwenvereniging in het Jeugdcentrum van de kerk. Zowel voor jong en oud. Er
stonden kraampjes met allerlei zelfgemaakte artikelen, denk aan gebreide sokken
en truien. Ook werden er van te voren spullen bĳ onder andere bedrĳven opgehaald
voor de verkoop. In de avond was het Draaiend Rad een waar feest. Oranjekoeken
die per opbod voor 100 gulden aan de man gingen, een pro deo notaris (omdat hĳ
het zo leuk vond) zorgde ervoor dat alles correct verliep. In die tĳd was dit een grote
gebeurtenis in het dorp!
Zo ook de dorpsfeesten, waarbĳ het hele dorp uitliep en aan alle activiteiten mee
deed. De toneelavond was altĳd een groot succes.
· Hennie: De bouw/opening van het Kulturhus is een grote aanwinst voor het dorp.
Hier komen vele mensen samen door sport en spel. Een
gezondheidscentrum en kinderopvang, alles in één.
· Roelien: Ik vind nog steeds ieder jaar de dorpsfeesten een mooie belevenis en de
gezelligheid in het dorp als er geschaatst kan worden op ONS Nannewiid.

Wilt u verder nog iets kwĳt?
· Roelie: Dat ik mĳ als echte Drent thuis voel in Oudehaske en hoop hier nog vele
jaren te mogen wonen.
· Hennie: Ik hoop nog vele jaren met plezier en in goede gezondheid in Oudehaske
te kunnen wonen samen met mĳn dierbaren.
· Roelien: Ik hoop dat ik later een huisje mag vinden in Oudehaske zodat ik in dit
mooie dorp kan blĳven wonen.
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Ruim drieënvĳftig jaar wonen Daan en Saakje in
hun knusse woning aan de Jousterweg. In 1972
was dit direct hun eerste huis, hun
starterswoning. Nou ja huis, toen ze erin
trokken was het een opslag van de winkel
tegenover. Het is verbouwd tot huis en nog
steeds met de nostalgisch inrichting, wonen ze
er nog steeds harstikke fijn. Oorspronkelĳk
kwamen ze uit de Zuidwest hoek van Friesland,
Daan uit Bakhuizen en Saakje uit Hemelum,
maar streken neer in Oudehaske en zĳn nooit
meer weggegaan.

Een verhaaltje of een interview; nee daar zĳn ze niet van.
“Dat willen we niet, dat is niets voor ons” was de eerste
reactie, “wĳ hoeven niet in de belangstelling te staan”. Na
toch wat vriendelĳk aandringen, gingen ze gelukkig
overstag. Op tafel ligt, naast de Leeuwarder Courant, een
paar mooie aardbeien uit de volkstuin en een dikke
spannende detective van schrĳver Jo Nesbo

Wie komt de zongebruinde Daan en Saakje niet tegen in en
of rond Oudehaske. Elke dag wandelen of fietsen, Saakje
vaak beiden, Daan vindt één keer bewegen op een dag
genoeg. Als er gefietst is, wordt er niet meer gewandeld of
omgekeerd. Saakje trekt er dan alleen op uit. Het mooiste
van Oudehaske vinden ze het schelpenpad naar het
Nannewiid. Hoewel met alle loslopende honden wordt dat
wel minder.

Echt bekend is Daan natuurlĳk van het zwaaien. Wie over
de Jousterweg ’s avond fietst wordt elke keer begroet.
Vanuit zĳn stoel heeft hĳ prima zicht op de twee ramen. En
of je nu van Joure komt of van de richting Heerenveen,
Daan spot je altĳd.
Het is ooit begonnen met kinderen die naar de voetbal
training gingen. En zo is het steeds wat uitgebreid. Niet dat
Daan iedereen kent. Overdag zie je Daan niet in de
voorkamer. Dat komt pas na vĳven en hĳ is nooit voor elven
van z’n post. Soms is hĳ aan het eind van de middag aan
de late kant met eten. Dan is de stoel belangrĳker dan het
aan tafel zitten en kan Saakje alleen het laatste eten alleen
opeten.

Na de kinderen kwamen ook de volwassenen die zwaaiden
en zelfs vanuit de bus wordt gezwaaid en vroeger ook nog
getoeterd. Ze krĳgen elk jaar zelfs een kerstkaart van één
van die buschauffeurs. Hĳ weet precies wie te vroeg of te
laat uit zĳn werk komt. Veel mensen denken dat Daan
stiekem naar de TV kĳkt maar dat is niet zo. De TV staat
niet aan. Hĳ zit soms wel met een boek maar aan lezen
komt hĳ niet toe. Af en toe een puzzeltje dat lukt wel. Saakje
“verstopt” zich liever in het andere hoekje, onzichtbaar voor
de zwaaiers op de straat. Saakje een echte Friese naam die
je niet zoveel meer hoort. “Hĳ staat vaker op
overlĳdenskaartjes dan op geboortekaartjes” zegt ze zelf
met de nodige dosis humor.

Na een uurtje en een paar kopjes thee verder doe ik het
schrĳfblok dicht. “Ga je nu” al vragen ze, wil je niet meer
weten? “Tuurlĳk wil ik meer weten” zeg ik, maar dan worden
het 2 pagina’s roep ik. Nee dat hoeft weer niet.

Daan en Saakje, 2 unieke mensen,
gelukkig in hun starterswoning op de
Jousterweg. Zwaaien jullie ook?

Zwaai-Daan en Saakje
gelukkig in hun Starterswoning
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Verleende
bouwvergunningen in 1976

Wiidswâl
Bouwvergunning mei 1976/109
Aannemingsbedrĳf P. Ebbinge
bv, Peize: bouwen drie wonin-
gen aan Wiidswâl, L 632, L
633 en L 634 voor f 420.000.

Wiidswâl 7
Bouwvergunning sep 1976/204
H. Meester, Badweg 6,
Rottum; eigenaar L 631:
bouwen woning met garage
door aanvrager f 68.000.

Wiidswâl 19
Bouwvergunning nov 1976/239
A. Jonker, Joure; eigenaar
L 638: bouwen bungalow
f 120.000.

Jousterweg 177
Bouwvergunning dec 1976/296
H. Bos, eigenaar en bewoner
Jousterweg 177: bouwen wo-
ning aldaar, L 875. Ontwerp G.
Rozeboom. Uitvoering H. Bos
f 85.000.

Jousterweg 190
Bouwvergunning april 1976/55
M. Verhoef, Jousterweg 190;
eigenaar: bouwen woning al-
daar f 80.000. En afbraak van
bestaande woning. Fa. H. Fa-
briek en Zn., St. Johannesga.
Eigen uitvoering.

Julianastraat 5
Bouwvergunning okt 1976/230
Gemeente: bouw gymnastie-
klokaal L 887 deels f 360.000.
Bureau voor scholenbouw,
Den Haag. Aannemingsbedrĳf
v/h Gebr. Thomassen, Henge-
lo.

W. van Haschastraat 1
Bouwvergunning 1976/199 W.
de With, W. van Haschastraat
22; eigenaar L 781: bouwen
woning in die straat.

W. de Vries, Rottum f 90.000.
Nov 1976 ingetrokken. Bouw-
vergunning nov 1976/278 De
With.
Bouw woning f 90.000. W. v.d.
Berg bv. Zie hiervoor.

De Hoge Bouwen
Bouwvergunning juni 1976/115
Makelaars Y. Kempenaar en R.
Hellinga te Dokkum en G.H.
Kingma te Joure: bouwen ze-
stal woningen met garages op
L 885 deels, L 479 deels en L
879 deels f 540.000. Zie kopie
situatiekaartje. Uitvoering F.L.
de Vries, Joure.

Verleende
bouwvergunningen
eind 1975

Julianastraat
Bouwvergunning juli 1975/148
Neutrale Bĳzondere kleuter-
school, Julianastraat 1, L 729
deels: uitbreiding met een
noodlokaal (speelwerklokaal)
f 72.000. Uitvoering Meinesz,
Harlingen.

Jousterweg 18
Bouwvergunning juli 1975/171
J.C. Reumerman, Joure: eige-
naar l 204: bouwen woning
f 90.000.

Wiidswâl 27a
Bouwvergunning aug 1975/153
H. Gemser, Heerenveen; eige-
naar L 645: bouwen woning f
130.000. Bouwbedrĳf Telgen-
hof B.V., Heerenveen.

Verleende
bouwvergunningen
50 jaar geleden...

Begin met het
zetten van sterke
koffie.

Doe hierbĳ gelĳk de
siropen erdoor, twee
eetlepels Amaretto
een Hazelnoot.

Roeren en proef of
je dit je smaak vindt.
Wegzetten om af te
koelen.

Mascarpone met een handmixer loskloppen tot er geen
klontjes meer inzitten.

Dan eiwit maken zonder eieren. Beslagkom vet vrĳmaken
door met citroen erdoorheen te gaan of wat citroensap op
een stukje keukenrol doen en de kom er mee schoonmaken.

Het vocht van de kikkererwten erin gieten en kloppen net
zolang tot het dikke schuim is waar de pieken blĳven staan.
Dan suiker erbĳ en nog heel even kloppen tot het opgelost is.

De helft van het eiwit bĳ de mascarpone doen en met een
lepel erdoorheen vouwen, dan de rest van de eiwitten
erdoor. Moet een beetje luchtig blĳven.

Lange vingers in koffie dompelen en even laten vol zuigen.
Dan beginnen met de opbouw.

Laagje lange vingers mascarpone, lange vingers
mascarpone en dan cacao poeder erover strooien.

2 uurtjes koelen en dan smullen maar…

Ben je maar met ze tweeën en wil je dit recept maken hou
dan deze hoeveelheden aan. Dit is te lekker!

Groetjes Rob

Ingrediënten:

- 150 ml sterke koffie
- Koffiesiropen (Amaretto/hazelnoot)
- 1 blik kikkererwten 200gr.
- 4 theelepels suiker
- 250 gr. Mascarpone
- 1 pak lange vingers
- Cacaopoeder
- Schaal waar je de tiramisu in wilt doen (4 kleine of 1 grote)
20cm

Dessert voor
4 personen

Bereid
ing:

±20 m
in
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Maar hoe zou Oudehaske er nu over 50 jaar uitzien. We
hebben dit gedaan met Chat GPT oftewel met
unstmatige intelligentie of artificiële Intelligentie
(afgekort AI). Via internet hebben we aan “Open Chat
GPT” we het volgende gevraagd:
Oudehaske heeft als dorpskrant de Baerch, deze bestaat dit
jaar 50 jaar. Daarom willen we graag in maximaal 1 pagina
een vooruitblik hoe Oudehaske erin 2075 zou uit zien, 50
jaar verder. En kĳk wat Wikipedia over Oudehaske schrĳft:
Dit is wat CHATGPT terug geeft:
Oudehaske in 2075: Een blik op de toekomst
In 2075 viert Oudehaske zĳn 800-jarig bestaan als dorp,
een mĳlpaal die de rĳke geschiedenis en de veerkracht van
deze gemeenschap onderstreept. Wat begon als een
nederzetting in de 13e eeuw is uitgegroeid tot een modern
dorp dat traditie en innovatie harmonieus combineert.
Duurzaam en verbonden
Oudehaske staat bekend om zĳn toewĳding aan
duurzaamheid. Het dorp is grotendeels energieneutraal
dankzĳ de integratie van zonne- en windenergie, en
innovatieve waterbeheeroplossingen die het omliggende
veenlandschap beschermen. De infrastructuur is ontworpen
met het principe van 'shared space', een concept dat hier in
de 20e eeuw werd geïntroduceerd, waardoor
verkeersveiligheid en sociale interactie worden bevorderd.
Levendige gemeenschap
De gemeenschap bloeit met een mix van generaties die
samenleven in een omgeving die zowel rust als activiteit
biedt. Het Kulturhûs fungeert als het hart van het dorp, waar

culturele evenementen, educatieve programma's en sociale
bĳeenkomsten plaatsvinden. Sportverenigingen zoals VV
Oudehaske en de tennisclub De Greveling hebben hun
faciliteiten gemoderniseerd en bieden nu ook virtuele
trainingsmogelĳkheden aan.
Toerisme en natuur
Het Nannewĳd is getransformeerd tot een ecologisch
recreatiegebied dat bezoekers aantrekt die op zoek zĳn
naar natuurbeleving en ontspanning. Duurzaam toerisme
floreert, met accommodaties die zĳn ontworpen met respect
voor het milieu en de lokale cultuur.
Onderwĳs en technologie
De basisscholen It Haskerplak en De Tarissing zĳn
voorlopers in het integreren van technologie in het
onderwĳs, met programma's die gericht zĳn op
duurzaamheid, innovatie en gemeenschap. Kinderen leren
hier niet alleen lezen en schrĳven, maar ook hoe ze kunnen
bĳdragen aan een betere wereld.
Een blik vooruit
Terwĳl we in 2025 het 50-jarig jubileum van De Baerch
vieren, kĳken we vol vertrouwen naar de toekomst.
Oudehaske in 2075 is een voorbeeld van hoe een
gemeenschap haar erfgoed kan eren terwĳl ze zich aanpast
aan de uitdagingen en kansen van de moderne tĳd. Met een
sterke gemeenschapszin, respect voor de natuur en een
open blik naar de toekomst, blĳft Oudehaske een plek waar
mensen graag wonen, werken en samenkomen.

Roel van den Beuken

Oudehaske Toen en Straks...
Via topotĳdreis (https://www.topotĳdreis.nl/) hebben we opgezocht hoe
Oudehaske eruit zag toen de eerste Baerch uit kwam in 1976
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Ik kocht mĳn eerste huis in Joure aan de
Pastorielaan. Een hoekwoning met aan de overkant
van de straat twee vĳvers, waardoor ik een mooi vrĳ
uitzicht had. De woning was gedateerd, zelfs de
keuken uit 1958 zat er nog in, en moest volledig
verbouwd worden. Een mooi project voor mĳ als
timmerman.

Ik ontmoette Saskia op de Sint Nykstermerke en na
de verbouwing gingen we samenwonen. We
maakten toekomstplannen en wilden graag buitenuit
wonen. Een aantal keren visten we achter het net.
Tot 2010, toen Jousterweg 50 als bouwgrond werd
aangeboden.

We hebben gelĳk gebeld voor een bezichtiging en
dachten dat we de bestaande woning konden
opknappen en later konden uitbreiden. Tĳdens de
bezichtiging mochten we de woning niet van binnen
bekĳken en de gordĳnen zaten dicht.

We liepen om de woning en waren gelĳk verliefd op
de locatie en zagen op dat moment ook nog
mogelĳkheden om de woning op te knappen. We
hebben een bod uitgebracht en na onderhandelen
werd ons tweede bod geaccepteerd.

Na de sleuteloverdracht, konden we de woning
eindelĳk van binnen bekĳken. We konden ons niet
voorstellen dat hier tot voor kort iemand had
gewoond.

Er zaten meer en grotere scheuren in de muren dan
we van buiten hadden gezien, de vloeren golfden, de
bĳkeukenvloer was 30 centimeter verzakt en er was

geen douche aanwezig. We kwamen al snel tot de
conclusie dat het geen verbouw, maar nieuwbouw
zou worden.

Bĳ de gemeente vonden we bouwtekeningen van
rond 1920 van het oude huis. In de jaren zestig was
de woning verbouwd en waren er aan de voorkant
grote ramen ingezet. We hebben de originele
tekeningen gebruikt als opzet voor het ontwerp van
onze woning.

Met een ruwe schets zĳn we naar de gemeente
gegaan en zĳ waren gelĳk enthousiast, ons ontwerp
paste in de omgeving. We werden verplicht om de
woning op ongeveer dezelfde plek te bouwen. Dit
hebben we dan ook gedaan, alleen zĳn we zes
meter naar voren gegaan om aan de achterzĳde
meer ruimte voor het terras te houden.

We zouden het huis zelf gaan bouwen. We kochten
een woonunit, zodat we naast de bouw konden
wonen en geen dubbele lasten hadden. Vanaf het
fietspad zag het er niet uit, maar binnenin de keet
was het prima wonen.

We begonnen met het slopen en strippen van het
huis. Het hout gebruikten we om het oude hok dicht
te zetten en de dakpannen werden verkocht. Toen er
alleen nog maar steen over was, kwam er een kraan
en was alles binnen een paar uur weg. De bouwput
werd alvast gegraven en toen de bouwvergunning
daadwerkelĳk rond was, dachten we los te kunnen.

Helaas werkte het weer niet mee, het was koud en
zelfs de watermeter was bevroren. Gelukkig voor

ons sloeg de dooi in en konden we in januari 2011
dan echt beginnen met de bouw. De fundering werd
gestort en we begonnen met het metselen van de
muurtjes van de kruipruimte.

Nadat de betonvloer gelegd was, zagen we in het
echt hoe groot ons huis zou worden. Het leek nog
groter, nadat de binnenmuren op hoogte waren. De
betonvloer kon erop en daaroverheen legden we
grote bouwkleden, zodat we een tĳdelĳke werkplaats
hadden. Hier maakte ik alle kozĳnen en de
kapconstructie.

We hebben daarna eerst het dak op ons huis
gemaakt. We begonnen met de sporenkap en
zolder. Daarna de platen, folie en panlatten. Met hulp
van familie en vrienden hebben we in 1 dag tĳd de
dakpannen gelegd. Wel moesten de schuine hoeken
nog afgewerkt worden.

Daarna hebben we de buitenmuren gemetseld en
geïsoleerd. De schoorsteen metselde ik op de grond
en is met een kraan op het huis getakeld. Ook
werden de dakkappelen geplaatst. In een paar uur
tĳd werd er zo weer veel in het zicht gebracht. Net
zoals de hele bouw door velen gevolg vanaf de weg
of het fietspad.

We huurden een zinkwerker, elektricien, glaszetter
en stukadoor in en ook de vloerverwarming werd
aangelegd. Hierna konden we beginnen met de
afwerking. Vloeren leggen, de badkamer en wc
betegelen en afmonteren, sierlĳsten frezen en
plaatsen, muren sauzen, aflakken, enz.

Eind 2015 was ons huis zover af dat we besloten om
uit de keet te verhuizen en in ons droomhuis te gaan
wonen. In de jaren hierna is de bestrating
aangelegd, is er een tuinkamer geplaatst, kwam er
een nieuw hok met ruimte voor onze geiten en
hangbuikzwĳntjes en natuurlĳk een speeltoestel voor
onze drie kinderen.

We wonen hier met veel plezier en zĳn dan ook niet
van plan om te verhuizen. Er wordt gezegd dat een
eigen huis nooit af is en dat klopt inderdaad. Deze
zomer moeten we buitenom schilderen en het hek
langs het fietspad is aan vervanging toe. Een kleine
klus als je het vergelĳkt met de bouw van ons huis.

Hartelĳke groet,
Bertus, Saskia, Tessa, Sietse en Jurjen van Aalsum.

De dorpskrant bestaat 50 jaar en omdat wĳ op nummer 50 wonen,
zĳn we gevraagd om een stukje te schrĳven voor deze rubriek.
Vroeger, toen Saskia en ik elkaar nog niet kenden, fietsten we op
weg naar de middelbare school vaak langs deze plek en
droomden er dan van om later op zo’n soort locatie te wonen. Een
vrĳstaand huis, buitenuit en lekker de ruimte.

Het Huis van...
Jousterweg 50
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Het begon allemaal op een vergadering van Dorps-
belang waar opvallend weinig mensen waren komen
opdagen. “Wie weet dan ook dat er een vergadering
is?” klonk het tĳdens de rondvraag. Kor stelde voor om
een folder te maken met een jaaroverzicht van alle
verenigingen en hun vergaderingen. “Hang dat dan bĳ
de melkboer of in de wachtkamer van de dokter, dan
weet iedereen het tenminste.” Een ander opperde: “Je
kunt ook een soort krantje maken.” De voorzitter
antwoordde kort en krachtig: “Dan soargje jo der mar
foar” Dat werd het begin van de Baerch, het
dorpskrantje van Oudehaske.

De naam en de oorsprong
De naam de Baerch kwam van het oude dorpsliedje:“Yn ‘e Haske hinget
in baarch yn ‘e beam.” Dat sloeg op de balk waaraan het varken werd
opgehangen bĳ de noodslachter in het dorp, zichtbaar voor iedereen en
toen het trammetje langskwam verzon het reisgezelschap uit de tram
het liedje. Het werd een symbool van het dorp.

De eerste redactie
De eerste bĳeenkomst vond
plaats aan de ‘van
Haschastraat’. Kor, Huizinga,
Jappie Doop, Lykele Pasveer en
Piet Hofstede vormden samen
de eerste redactie. Marie, als
jonge onderwĳzeres in 1972
samen met Kor in Oudehaske
komen wonen en sloot bĳ het
gezelschap aan. Marie: “Ik weet
die eerste vergadering nog als
de beste. Daar zaten ze te
‘swetsen en te swearen’ die
mannen”.

De Baerch werd in het begin met
de hand gemaakt: op een
typemachine, gestencild,
gevouwen, geniet. De eerste
typemachine, Olivetti met zo’n

brede wagen, werd aangeschaft met geld van de stichting Westermar.
De stencils moesten precies goed getypt worden, want elke tikfout of
gaatje kon de hele pagina verpesten. De stencilmachine stond op de
zolder – de ‘vliering van de van Haschastraat’ – en daar werden de
oplages voor het hele dorp gedraaid en keurig in elkaar gezet. De
randjes werden zelfs nagesneden zodat het netjes recht was.

Inhoud en anekdotes
Wat stond er zoal in de Bearch? Berichten van verenigingen, verslagen
van vergaderingen, uitslagen van de voetbalclub, aankondigingen van
activiteiten.

Soms stonden er reisverhalen in, zoals Marie’s verslag over
Griekenland. Er werd soms ook gevraagd of iemand een stukje wilde
schrĳven wat resulteerde in een briefje vol onleesbare kriebels waar

Marie dan weer wat van moest maken.

Soms doken er hilarische foutjes op, zoals in de statuten van de
begrafenisvereniging, waar stond dat “u verplicht bent het graf van
uw nabestaanden te onderhouden.” Wat natuurlĳk niet kan, want wie
nabestaanden heeft, is zelf al overleden.
En soms kwamen mensen zelfs aan de deur omdat ze het niet eens
waren met een verkeerd geplaatste komma. Dat hoorde er allemaal bĳ.
In 1982 kwam Meester Idzard Silvius in het dorp wonen. Hĳ nam het
stencilwerk over en maakte van de Baerch een officiële vereniging.
Tjeerd Nutters werd secretaris met Anneke Potshumus, Frits Hoekstra,
Janette Hoeksma als bestuursleden. Ykje Nutters was al die jaren
betrokken bĳ het stencilen en afdrukken van de Baerch.

De stencilmachine was inmiddels van de vliering naar het stencil-hokje
in school It Haskerplak verplaatst. Hele generaties kinderen groeiden op
met maandelĳks ‘tjs boen tjs boenk’ van de stencilmachine en de
dorpsbewoners die in de lerarenkamer de krantjes in elkaar zetten.
Want ook toen ging het verzamelen en nieten van de krantjes met de
hand. De vellen papier lagen klaar in stapeltjes en de mannen liepen
langs, pakten één voor één de bladzĳden, en sloegen er met een
nietmachine nietjes in.

De doorstart
Na jaren van trouwe dienst doofde de energie langzaam uit. De Baerch
kreeg minder kopĳ, en het werd stil er kwamen geen nieuwe vrĳwilligers
en de Baerch werd opgeheven. Maar de oude nummers lagen nog in
het Kultuurhus en Dorpsbelang vond dat het tĳd was voor een herstart
en blies het nieuw leven in. Er zĳn nieuwe rubrieken bĳgekomen
zoals “Geef de pen door”, waarin nieuwe bewoners zich voorstellen of
hun huisverhaal delen. Ook worden markante dorpshuizen in beeld
gebracht, zoals het pand waar ooit Meubelstad zat, en waar nu een
schoorsteenveger woont. Daarmee is de Baerch uitgegroeid tot veel
meer dan uitslagen en aankondigingen. Het kost ook nu weer de nodige
energie om de kopĳ bĳ elkaar te krĳgen maar zodra de Bearch weer op
de mat viel, bleek hoe gemist het werd. Bewoners lezen het weer met
plezier en het krantje leeft in het dorp.

Een blĳvende stem van het dorp
De Bearch begon als een reactie op een lege zaal. Het werd een uiting
van lokale verbondenheid en betrokkenheid. Wat klein begon, groeide
uit tot een groot iets. En dankzĳ oude typemachines, stencilmachines op
zolders, dorpshumor en onvermoeibare inzet van vele dorpsgenoten
leeft de Bearch en zorgt het nog steeds – vĳftig jaar later – naast alle
digitale middelen voor een gewaardeerde warme connectie in het dorp.

“Hang dat dan bĳ de melkboer of in de
wachtkamer van de dokter,

dan weet iedereen het tenminste.”

Een klein krantje;
een groots verhaal...
Hoe de Baerch ontstond:
Een dorpsverhaal over initiatief en verbinding

Kor en Marie Bloemsma
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De Pen
De pen is een nieuwe rubriek in de
Baerch waarbĳ inwoners van
Oudehaske zich kunnen voorstellen.
De pen kan elke keer worden door-
gegeven. Het lĳkt ons leuk om op die
manier meer mensen in Oudehaske te
leren kennen.

Wĳ zĳn Johan Huisman (1989) Sigrid Smit (1995) en ons
zoontje Just, inmiddels 1 jaar oud. Sinds november 2021
wonen we met veel plezier aan de Vervening 53. Een fijn
huis in een nog fijnere buurt, waar we ons vanaf dag één
welkom hebben gevoeld. In het weekend zĳn we vaak met
het hele gezin compleet, want Johan heeft nog twee
kinderen: Marĳn (10) en Elin (7), die dan bĳ ons zĳn.

Johan werkt als serviceadviseur in de autobranche en Sigrid
is werkzaam als trajectbegeleider voor mensen met een
afstand tot de arbeidsmarkt – werk dat veel voldoening geeft.

We kennen elkaar al wat langer, maar kregen in 2019 een
relatie. Na een jaar samenwonen in Heerenveen in het huis
van Johan, was het tĳd voor iets eigens. We gingen op zoek
naar een plek waar we ons echt thuis konden voelen en
vonden die in het mooie Oudehaske.

In februari 2024 werden we trotse ouders van Just, die
inmiddels met veel plezier naar kinderopvang Skik in het dorp
gaat. Dankzĳ de opvang leren we nu steeds meer andere
ouders en inwoners van Oudehaske kennen. Iets wat we
erg leuk en waardevol vinden. We zĳn ontzettend blĳ met
alle voorzieningen, de rust en vooral de fijne mensen in
Oudehaske. Goede buren zĳn onmisbaar, al was het maar om
samen steeds meer punten te scoren bĳ de pubquiz ;-)

We hopen Just hier in Oudehaske te zien opgroeien en kĳken
er naar uit meer dorpsgenoten te leren kennen.

Wĳ geven de pen graag door aan Jelle en Annemieke
Wassenaar

Gerrit
Berger
Wie ben je en wat doe je?
Ik ben Gerrit Berger, 23 jaar oud. Ik ben werkzaam in Sint Nicolaasga bĳ
Bevers Houtconstructies, wĳ maken houtskeletbouw-constructies voor
nieuwbouw en verbouw projecten! Voor ons dorp Oudehaske doe ik
meerdere dingen maar veelal ben ik te vinden bĳ de voetbal-vereniging. Ik
zit in de jeugdcommissie, ik ben trainer en help af en toe in de kantine.

Waar ben je geboren? Ben je echte Fries?
Ik ben geboren in Heerenveen

Hoe lang woon je al in Oudehaske?
Tot nu toe ben ik mĳn hele leven woonachtig in Oudehaske. Op dit moment
woon ik nog thuis maar sinds kort ben ik trotste eigenaar van mĳn eigen
huis in Oudehaske. Voordat ik over kan duurt nog even, er moet eerst
verbouwd worden.

Wat heb je/doe gedaan in Oudehaske?
In Oudehaske heb ik al heel wat beleefd. Ik ben bĳvoorbeeld begonnen met
werken op Camping Nannewiid en in ’t Paviljoen, toen ‘t Paviljoen werd
overgenomen door Aalzen ben ik ook By Aalzen aan het werk gegaan.
Daarnaast voetbal ik al van kleins af aan bĳ V.V. Oudehaske, daar speel ik
nu in het Eerste elftal en doe ik verschillende vrĳwilligers taken!

Wat is de mooiste plek binnen Oudehaske?
Oudehaske zit vol met mooie plekken! Daar springt ’t Nannewiid natuurlĳk
bovenuit; in de zomer heerlĳk vertoeven langs het water en in de winter (als
het mee zit) schaatsen!

Wat mis je in Oudehaske?
Bĳ de dorpsbewoners zelf mis ik wel eens het echte dorpsgevoel en
saamhorigheid. Word er wat georganiseerd? Schroom niet en kom langs!
Vrĳwilliger worden bĳ FCONH, VV Oudehaske of een andere vereniging?
Schroom niet en geef je op! Dat is wel eens wat summier maar met zĳn
allen maken we er een feestje van. Ik raad het iedereen aan!

Wat is de mooiste gebeurtenis/moment in Oudehaske?
De mooiste gebeurtenissen heb ik beleefd op het voetbalveld. In de jeugd
kampioen worden en de bekerfinale winnen, prachtige herinneringen! Met
het 1ste hebben we het tot nu toe wat moeilĳker maar ook
degradatiewedstrĳden winnen en handhaven blĳven mĳ bĳ.

Waar kunnen we je wakker voor maken?
Je kunt mĳ voor van alles wakker maken! Maar als het dan iets moet zĳn
dan voor een mooie pot voetbal of een gezellige avond met mĳn vrienden!

Met wie in Oudehaske zou je wel eens willen ruilen en waarom?
Eigenlĳk met helemaal niemand, ik ben erg blĳ met mĳn leven en wat ik
allemaal doe. Maar voor de grap een keer ruilen met Syb van den Beuken
zou wel grappig zĳn, even het studentenleven ontdekken!

Wat wil je nog bĳdragen in of aan Oudehaske?
In de toekomst zou ik Oudehaske met van alles willen helpen. Op de
voetbalclub ergens aan bĳdragen ligt wel het meest voor de hand, maar
wellicht in de toekomst ook wat meer bĳ FCONH. Of andere zaken wat op
mĳn pad komt. Ik ben nog jong dus we gaan het zien.

Wat zouden mensen echt van je moeten weten?
Wat mensen echt van mĳ moeten weten is denk ik bovenstaand al redelĳk
omschreven. Ik doe graag leuke dingen, ben ondernemend en bĳna overal
voor in! Daarnaast hou ik natuurlĳk ook van een feestje! Ik hoop dat dit voor
u een feestje was om te lezen, bedankt!

De elf vragen aan...
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Jeannet Smilde is eigenaar
van kapsalon ‘It Boskje’ aan de
Jousterweg. Ik spreek haar op
een donderdagavond in haar
zaak. We zitten aan de tafel
waar klanten overdag met een
kopje koffie en een krantje
kunnen wachten als ze nog
niet aan de beurt zĳn.

Op mĳn vraag wat over haarzelf te vertellen
steekt ze enthousiast van wal:
“Ik ben geboren in Joure, maar half
opgegroeid in Oudehaske. Mĳn pake en beppe
hadden in Oudehaske een bakkerĳ, vlakbĳ het
gebouw waar ik nu de kapsalon heb. Ik hielp
vaak mee. Ik vond het het leukste om in de
winkel te staan en brood en koek te verkopen.

Het gebouw van de kapsalon was me als kind
al vertrouwd. Wat nu salon is was toen het
zaaltje van de gereformeerde gemeente die
toen in Oudehaske bestond. Ik was vaak bĳ
mĳn beppe. Beppe zat bĳ de
vrouwenvereniging. De vereniging huurde het
zaaltje voor hun bĳeenkomsten. Ik was er dan
bĳ als beppe tĳdens de bĳeenkomsten orgel
speelde.

Als klein meisje wilde ik al kapster worden.
Toen ik 7 of 8 jaar was had ik een pop met
lang haar. Daar speelde ik vaak mee en op die
pop heb ik mezelf geleerd hoe je moet
vlechten. Ik zat op de gymnastiekvereniging
en als we een uitvoering hadden ging ik er een
half uur van tevoren heen om bĳ alle meisjes
het haar te vlechten.
Toen ik klaar was met de middelbare school
ging ik naar de kappersvakschool in
Groningen. Na het behalen van mĳn diploma

deed ik nog verschillende vervolgopleidingen.
Niet alleen in het kappersvak, maar ook een
opleiding tot visagiste. En ik behaalde mĳn
middenstandsdiploma. Daar heb ik in mĳn
bedrĳf altĳd veel plezier van gehad.

Toen ik kapster werd ben ik op mĳn achttiende
gaan werken bĳ kapsalon ‘Kievit’ aan de
Wiidswal in Oudehaske. Daar heb ik zes jaar
gewerkt. Toen stopte de eigenaresse,
mevrouw Kiewiet. Ik mocht de zaak
voortzetten, maar dan wel ergens anders. Dat
werd dit gebouw. Ik had toevallig gehoord dat

het te koop stond. En op mĳn vierentwintigste
heb ik het gekocht en ben ik begonnen met
kapsalon ‘It Boskje’. Dit stukje Oudehaske en
het gebouw werden van oudsher al zo
genoemd vanwege de bomen die er stonden.
Rond 1900 stond op deze plek een herberg
die ‘It Boskje’ heette.

Vrĳwel meteen toen de salon van start ging
kwam mevrouw Kiewiet een paar dagen per
week bĳ me werken en nam ik een leerling in
de zaak. Zo werd de salon erkend leerbedrĳf.
Dat is het nog steeds. Ik heb altĳd leerling-
kappers opgeleid. Ik vind er niets aan om
alleen te werken. Maar het is ook niet mogelĳk
door de hoeveelheid en de diversiteit van de
behandelingen die we uitvoeren.

Ondernemen vind ik heel erg leuk. Misschien
nog wel leuker dan het kappersvak. Ik heb
altĳd veel ideeën en wil ze dan ook uitvoeren.
Ik wil me blĳven ontwikkelen en doe dan ook
dingen naast het werk in de salon. Behalve dat
ik beginnende kappers opleid ben ik ook
examinator en neem ik door het hele land
heen kappersexamens af.
Verder heb ik een aantal keren meegewerkt
aan de Fashionweek in Amsterdam. Daar
kapte ik modellen voor ze de catwalk op
gingen.

Voor
het
tĳdschrift
Cosmo-girl deed ik de haarstyling van de
meisjes die met een make-over in het blad
kwamen.

Elk jaar volg ik wel een opleiding. Want anders
wordt het saai. Zo ben ik gespecialiseerd als
krullenkapster. En sinds 2010 ben ik haar- en
hoofdhuidspecialist. Ik heb er kortgeleden ook
een mastersopleiding in voltooid. Daar ben ik
best trots op. Ik kan mensen met haar- en
hoofdhuidproblemen goed helpen. Door wat ik
geleerd heb kunnen we de oorzaak
aanpakken. Ik zou trouwens best meer
mensen kunnen helpen als huisartsen en
dermatologen me zouden weten te vinden.
Maar het specialisme is bĳ hen jammer
genoeg nog niet voldoende erkend. Op mĳn
website is informatie over de behandelingen te
lezen.

Naast mĳn werk en studie doe ik ook andere
leuke dingen. Ik sport graag en veel. En ik ben
sinds februari oppas-beppe voor mĳn
kleinzoon. Dat is nog leuker dan ik van tevoren
dacht!”

Tĳdens ons gesprek komen we erachter hoe
dingen die Jeannet als kind al leuk leken in
haar latere leven zĳn uitgekomen. Niet alleen
werd ze kapster. Maar ze verkoopt
bĳvoorbeeld ook ĳsjes. Dat speelde ze vroeger
al met haar broertje als ze met vakantie
waren.
En ze woont in het huis waar ze als
zevenjarige al wilde wonen. Want toen ze op
die leeftĳd met haar vader bĳ de toenmalige
bewoners een jong poesje kwam ophalen, zag
ze dat zĳ geiten in de tuin hielden. “Dat wil ik
ook”, zei ze, “en ik wil later hier wonen”.
Jeannet houdt twee schapen en – sinds kort –
twee lammetjes in haar tuin.

Aan het einde van ons gesprek zegt Jeannet:
“ik heb een gelukkig leven, ik vind het fijn om
mensen blĳ te maken.”

René Wennekers

Portret van een dorpsgenoot

Jeannet Smilde:
een gepassioneerde bezige bĳ
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Door: Sietse Krikke

Ouderen in Oudehaske en daarbuiten zullen zich vast nog wel ‘keapman yn ’t lyts’
Obbe de Jong herinneren. Hĳ overleed op 25 februari 1978 vrĳ plotseling. Obbe de
Jong was een dorpsman in hart en nieren en is voor het dorp van grote betekenis
geweest. Hĳ verdient het daarom om zo vele jaren later in het zonnetje te worden
gezet. Obbe de Jong werd in 1926 te Oudehaske geboren als zoon van Gerrit de
Jong en Grietje Schaaf.

Keapman yn ʻt lyts en dorpsman

Obbe de Jong

Oktober 1949 trouwde hĳ met Geertje Bosma
(Oudehaske 1928-Oudehaske 2007) als dochter
van Ĳntze Bosma en Trĳntje Boelens. Het paar
kreeg vier kinderen: Nienke, Gerrit, Grietje
Wietske en Anneke. Pas getrouwden konden na
de oorlog maar moeilĳk een woning vinden.
Er was woningnood vanwege een tekort aan
bouwmaterialen en de ‘babyboom’. Gelukkig
zorgden de ouders van Obbe voor een nood-
woning, die op hun erf kwam te staan. Tot
augustus 1960 bood die onderdak aan het
jonge paar.

Ongeval
Op ruim achtjarige leeftĳd viel Obbe van de wagen van melkrĳder
Foppe Hielkema en kwam tegen de wielen terecht. Hĳ liep een
ernstige infectie (bloedvergiftiging) op, doordat hĳ met op de weg
liggende paardenmest in aanraking was gekomen.

Door de verwondingen en infectie moest zĳn linkerbeen tot boven
de knie worden geamputeerd en worden vervangen door een
kunstbeen. Foppe Hielkema heeft nog lang met de gevolgen van
dit ongeluk rond gelopen.

Grietje: “Myn suster Nienke en ik wisten net better as dat heit
ûnder de tram sitten hie. Oer it ûngelok waard thús nea praat.”
Ondanks zĳn lichamelĳke handicap liet Obbe de Jong zich niet uit
het veld slaan. Zo nam hĳ op latere leeftĳd in het dorp zelfs mee
aan een gekostumeerde voetbalwedstrĳd.

Historische grond
Obbe de Jong groeide op op een plek waar eeuwenlang veel
bedrĳvigheid is geweest. Daar had zĳn vader een slagerĳ op de
plek van nu Jousterweg 104. Er lag een sluis, die in 1902
gedempt werd.

Vanaf het Nannewĳd liep de Bruggegracht eruit in de
Haskervaart. Daar lag de in 1907 afgebroken Haskerbrug.
Obbe’s overgrootvader Obbe de Jong (Idskenhuizen 1812 –
Oudehaske 1865), koopman van beroep, bediende er de sluis
vanaf juli 1858 op een jaarwedde van f 50. Na zĳn overlĳden
werd zĳn vrouw Fokje van der Heide ‘sluiswachtersche’. Zĳ inde
de schutgelden en mocht van buitengewone schuttingen 1/3 deel
houden. Nadat haar zoon slager/koopman Andries de Jong
(Oudehaske 1849-Oudehaske 1935) na het overlĳden van zĳn
moeder die functie al tĳdelĳk had waargenomen, werd hĳ in 1879
officieel benoemd tot sluiswachter op een jaarwedde van f 50.

Voor de gemeente bediende hĳ de Haskerbrug. Genoemde
‘massale’ sluis werd beheerd door de Haskerveenpolder in
overleg en met goedkeuring van de Sintjohannesgaster
Veenpolder.

Obbe de Jong met Nienke en zĳn petroleumwagen en pony bĳ de noodwoning.
Zĳn vader Gerrit de Jong houdt een oogje in het zeil. Datering: 1951.

Nieuwsblad van Friesland
23-9-1935
Twee dagen later meldde deze
krant dat “hedenmorgen het
linkerbeen boven de knie is
afgezet.”
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Van petroleumhandelaar tot winkelier
Hoewel het slagersvak bĳ Obbe de Jong in de genen zat, koos hĳ
daar niet voor. Dat liet hĳ over aan zĳn broer Andries. Zĳn moeder
vertelde mĳ dat hĳ de petroleumzaak van Koop Krikke had
overgenomen voor f 250 en (april 1949, SK) die van Hendrik
Krikke voor f 750. Aanvankelĳk heeft hĳ ook met klompen en
waspoeders gevent. De petroleum werd geleverd door de Mĳ tot
Detailverkoop van Petroleum ‘De Automaat’.

In een krantje van die maatschappĳ, dat hĳ verspreidde, stond
een vervolgverhaaltje dat heette ‘De lotgevallen van Pĳpje Drop’.

De slotzin luidde steevast: “Hoe ‘t Pĳpje Drop verder vergaat,
staat in de volgende Automaat”. De kar met petroleum werd
voortgetrokken door een pony of kedde. Midden op dat karretje
stond een groen vat. Met behulp van een trechter kwam het
vocht in de vierkante kannetjes van vier liter.
Kennelĳk deed hĳ goede zaken, want ca. 1956 kocht hĳ het in
1923 gebouwde winkelhuis Badweg 19 van Jochem van der
Honing. Obbe de Jong dreef er een zaak in huishoudelĳke- en
luxeartikelen, speelgoed, kruideniers- en vleeswaren en groente.
Na een uitbreiding in 1969 tot ruim 100 m2 werd die IFA-winkel
heropend. De dorpsgemeenschap bedacht hun ‘winkelman’ met
meer dan 50 bloemstukken.

Vanaf 1 juni 1973 beheerde hĳ een PTT-agentschap nadat
Oudehaske zĳn postkantoor kwĳtraakte toen Folkert van der
Honing met pensioen was gegaan.

Dit PTT-agentschap verhuisde in 1977 met de verhuizing van
Obbe en Geertje naar Jousterweg 201.
In hetzelfde jaar vestigde Roel Falkena en z’n vrouw zich aan de
Badweg 19 waar mee er een eind kwam aan de winkel.

Dorpsman
Jarenlang zette Obbe de Jong zĳn beste beentje voor als
vrĳwilliger van verschillende verenigingen in het dorp. Zo was hĳ
op 25 februari 1948 één van de mensen die voetbalvereniging
V.V.O. nieuw leven inblies. De Jong werd daarvan voorzitter; een
functie die hĳ een hele poos heeft vervuld.

Heel verdienstelĳk heeft hĳ zich gemaakt voor de na de bevrĳding
opgerichte toneelvereniging ‘Fleurich op’. Nadat zĳn broer
Sieberen met gezin naar Canada was vertrokken, volgde hĳ die
op als voorzitter. Eén van de hoogtepunten was de opvoering van
het stukWy sille stride geschreven door Obbe de Jong.

Bĳ elk stuk dat de toneelclub onder zĳn regie voor het voetlicht
bracht, werd gewoonlĳk de Friese taal gebruikt. Zĳn ‘memmetaal’
lag hem na aan hart en hĳ adverteerde steevast in het Frysk.
Elke regel kent een uitzondering. In 1963 werd in een eivol

Jeugdcentrum het jaarfeest van de C.J.V. (Chr. Jeugd
Vereniging) gehouden, waarbĳ onder zĳn leiding het toneelspel
Drie jaren gingen voorbĳ werd opgevoerd.

Als voorzitter leidde hĳ in 1968 (en?) de plaatselĳke afdeling van
Volksonderwĳs en die van de bejaardensoos Oudehaske en
Haskerhorne. Kennelĳk vanwege zĳn vaardige pen werd hĳ in
1956 benoemd tot secretaris van de Middenstandsvereniging
Oudehaske en Haskerhorne.

Zwembad Nannewĳd
Obbe de Jong is ook onlosmakelĳk verbonden met de
geschiedenis van zwembad Nannewĳd. Hĳ pachtte het voor vĳf
jaar en was in de zomer van 1964 met zĳn tweede zomer bezig
toen koopster in spé Willy Overeem met grote plannen kwam,
waardoor de intieme gezelligheid van het bad verloren zou gaan.

Nu was Obbe de Jong in Oudehaske een bemind man. Men was
dan ook blĳ dat de koop niet doorging. De meeste mensen zaten
niet te wachten op een groot paviljoen met ‘kip aan ’t spit’, zoals
aangekondigd was en waren blĳ dat Obbe pachter bleef.

Foto uit 1972 van het winkelpand aan Badweg 19

Obbe en Geertje in hun winkel aan de Badweg in 1972

Bronnen:
Archieven van gemeente en Haskerveenpolder.
Jouster Courant en Friese Koerier.
Met dank aan Harry en Grietje Wietske de Vries en Nienke.

Friese Koerier 31-12-1965
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Met ons ‘circulaire droomkantoor’ willen we laten zien hoe afval
écht weer grondstof wordt. De gevel bestaat straks uit kunststof
met daarin vezels van oude windmolenwieken. De buitenmuren
worden geïsoleerd met cellulose uit oud papier, de binnenmuren
met vezels van oude spĳkerbroeken en toiletten worden
doorgespoeld met regenwater. Het wordt het eerste gecertificeerde
energie neutrale kantoor van Nederland. Het hele kantoor en
landschap zĳn ontworpen volgens de 7 pĳlers van de circulaire
economie. Dit zĳn hoogwaardig hergebruik van materialen, groene
energie, water, biodiversiteit, culturele diversiteit, gezondheid en
welzĳn en toegevoegde waarde.

Het nieuwe kantoor is ook hard nodig, omdat we op de plek van het huidige
kantoor een nieuwe scheidingsinstallatie willen gaan bouwen. Met deze nieuwe
installatie kunnen we nog beter en meer afval scheiden en sorteren, zodat we
nog beter kunnen recyclen. De nieuwe scheidingsinstallatie wordt voorzien van
een overdekte bunker, om zo de geuroverlast tot een minimum te beperken. Het
is een sprekend voorbeeld hoe we samen met de omgeving tot goede
oplossingen kunnen komen.

Iedere dag zamelen we slim afval in om vervolgens zoveel mogelĳk
grondstoffen en energie terug te winnen. Of zoals we bĳ Omrin zeggen: afval is
geen eindstation, maar het begin van iets nieuws. Maar daar laten we het niet
bĳ. We nemen ook het voortouw in de transitie naar een circulaire economie,
CO2-reductie en meer biodiversiteit. Op ons Ecopark werkt bĳvoorbeeld ook een
eigen ecoloog, die extra let op de biodiversiteit.

Hoe gaat het met jouw afval?

Nadat wĳ jouw afval hebben ingezameld, brengen we dit naar ons Ecopark De
Wierde. Hier zetten we slimme machines in om jouw afval – stap voor stap –
verder te scheiden. Plastics, drinkpakken, metalen: we proberen afval zo goed
mogelĳk te sorteren. Dankzĳ onze aanpak kunnen we al bĳna 80% van het afval
opnieuw gebruiken. Om nog meer grondstoffen uit het afval te halen, gaan we
de nieuwe installatie bouwen. Die kan nóg meer en nóg beter verwerken; ook
schoner en stiller.

Eenmaal gesorteerd zĳn alle verschillende afvalstromen klaar voor een nieuwe
stap in hergebruik. Bepaalde stromen gaan direct naar andere verwerkers,
andere stromen zoals het kunststof dat we uit afval halen, maken we hier
geschikt voor een tweede leven. Op het Ecopark staat ook de modernste
Kunststofsorteerinstallatie (KSI) van Europa. Tegenwoordig wordt daar ook AI
ingezet op de lopende banden voor optimale sortering.

Het deel ‘ongeschikt voor hergebruik’ dat overblĳft, gooien wĳ niet weg. Hieruit
halen we nog duurzame energie. Met onze vergisters op het Ecopark maken we
bĳvoorbeeld uit organisch restafval biogas, oftewel groengas waar onze
inzamelvoertuigen op rĳden. Van het deel dat verbrand wordt, in onze
Reststoffen Energie Centrale (REC) in Harlingen, produceren we nog stroom en
stoom. We wekken elk jaar genoeg stroom op om duizenden mensen van
elektriciteit te voorzien.

Meer weten? Kĳk op werklandschapvandetoekomst.nl

Volg ons ook op Instagram (@omrin), Facebook en LinkedIn. Hier is het
bouwproces van het nieuwe kantoor te volgen onder de titel: ‘Omrin bouwt:
een circulaire droomkantoor in het Werklandschap van de Toekomst’. In vlogs
laten we ook de trotse bouwers en leveranciers aan het woord.

Maak kennismet Omrin – Ecopark deWierde
Op dit moment verrĳst op Ecopark De Wierde iets bĳzonders: Omrin bouwt een ‘circulair droomkantoor’ in het

‘werklandschap van de toekomst’. Een uniek project waarmee we goede stappen zetten voor een schone en
duurzame wereld. Wĳ bouwen zo aan een circulaire economie voor het welzĳn van huidige en toekomstige

generaties. Het is een traject dat we samen met de omgeving invullen. Iets waar we trots op zĳn. Door naar elkaar
te luisteren en samen te leren, komen we tot een uniek werklandschap. Een internationaal inspirerend voorbeeld,

hebben we gemerkt. Regelmatig ontvangen we collega’s uit de hele wereld die bĳ ons komen kĳken.

Op 8 april 2025 gaven we officieel het startsein voor de bouw. Tĳdens een feestelĳke
bĳeenkomst werd het bouwbord met het ontwerp van het nieuwe kantoor onthuld.

Sorteerinstallatie in de KSI

Dronefoto Ecopark de Wierde met de nieuwbouw van het kantoor
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shiatsuryoho | sportmassage | voetreflexologie
dorn methode | triggerpointtherapie
medical taping | bindweefselmassage

emmett techniek | manuele lymfedrainage
Ook voor tapen van o.a. sportblessures.

De behandelingen worden op afspraak gegeven.
Bĳeen aanvullende verzekeringkrĳgtu de behandeling geheel of

gedeeltelĳk vergoed. Informeer bĳ uw zorgverzekeraar.

www.jolandabronsgeest.nl| lidvan het NGS | NVST| RBCZ

van Claerbergenstrjitte 30
8506BLHaskerhorne

0513419701/0652194584
info@jolandabronsgeest.nl

Massage en
lichaamsbehandeling
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Het baggeren van het Nannewiid is zeven jaar
na start van de Stichting afgerond. Dit werd met
vele genodigden woensdagmiddag gevierd bĳ
Paviljoen Aalzen aan het Nannewiid. In zeven
jaar legde dit Mienskip project een meer dan een
hobbelige reis af.
Het was een lange reis: twee gedeputeerden, vĳf
wethouders en 24 ambtenaren en veel overleggen verder is
het hoofddoel gerealiseerd. Geknuffeld en gewaardeerd aan
de ene kant, aan de andere kant zĳn overheden totaal nog
niet toegerust voor dit soort integrale samenwerkings-
projecten van onderaf. Overheden vinden het prima om mee
te denken en zĳn blĳ met initiatief van de Mienskip, maar
echt samen doen vraagt toch wat meer ambitie en lef.
Positieve uitzondering was ’t Wetterskip die drĳvende kracht
achter het baggeren was.

“Na baggeren komt leven; in het water, op het water en rond
het water”. Speciale gast Moniek Plantinga van ’t Wetterkip
blikte terug op het proces. Zĳ gaf in November 2023 het
startschot van de grote baggeroperatie. Ruim een jaar is
gebaggerd en er zĳn maar liefst 130.000 kuub (1.300 volle
vrachtwagens) bagger uit het Nannewiid gehaald. Deze
gingen niet per vrachtwagen maar per ‘slurf’naar een
naastgelegen weilanddepot. Met als positieve bĳvangst dat
in de bagger-opslag-depots bĳzondere natuur met vogels en
planten is ontstaan. Afgelopen dagen met het mooie weer
werd het Nannewiid weer met veel plezier veelvuldig
gebruikt door surfers, suppers en zwemmers. Zo gaan
volgens de doelstelling van de stichting recreatie en natuur
samen op. Uitdaging blĳft goed beheer zodat waardevolle
waterplanten als het groot nimfkruid floreren en de
woekeraars als Aarvederkruid niet de overhand nemen.

Grote wens vanuit de dorpen Oudehaske, Rottum en
Sintjohannesga is een Wandelpad om het Nannewiid. De
Provincie Fryslan stelt via een subsidie geld beschikbaar
voor een onderzoek naar “de mogelĳkheden voor een
“Kuierpad”. Onafhankelĳk onderzoek moet kĳken naar
mogelĳkheden oog en respect voor het belang van partĳen.
Hoe het pad te financieren zal eveneens een belangrĳk
onderdeel worden. Daarnaast komt er geld beschikbaar,
vanuit het bestuursakkoord Fryslan, voor het opstellen van
een beheerplan. De Stichting Nannewiid gaat verder als
onderdeel van Dorpsbelang Oudehaske, een commissie in
nauwe samenwerking en ondersteund door Dorpsbelang
Sintjohannesga en Rottum.

Roel van den Beuken

“Na baggeren komt leven;
in het water, op het water en rond het water”

Nannewiid rond baggeren af
wandelpad de volgendewens
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Zeilplezier in aantocht
op het Nannewiid
De zomer laat zich in midden juni van z’n beste kant zien, en dat
betekent maar één ding: de zeilkriebels beginnen weer op te
spelen!

Bĳ Zeilschool Nannewiid gonst het al van de voorbereidingen, en
de aanmeldingen voor de zeillessen en zomerkampen druppelen
enthousiast binnen.

Toegegeven, het strandje bĳ het Nannewiid is op dit moment nog niet op z’n
mooist – er wordt nog flink geklust. Maar: het sein staat op groen! Vanaf
midden juli kan er weer volop en veilig gezeild worden, precies op tĳd voor
een zomer vol zon, wind en waterpret.

De dagzeilschool maakt zich inmiddels op voor een zomer vol wind, water en
gezelligheid. Of je nu een beginner bent of al aardig wat wind in de zeilen
gehad hebt: iedereen tussen de 8 en 13 is welkom.

Aanmelden kan nog steeds, maar wacht niet te lang – de ervaring leert dat de
plekken snel gevuld zĳn zodra het mooie weer aanhoudt. Kĳk snel op
www.zeilschoolnannewiid.nl

Maak je klaar
voor een heerlĳke zomer

op het water!

Na het verlies van myn frou, ûs mem,
skoanmem en beppe zĳn we overweldigd

door het meeleven van iedereen uit het dorp.
Elk kaartje, bloemetje en/of praatje gaf ons troost-

en doet dat nog steeds.
Namens ons allen ontzettend bedankt voor

alle steun en betrokkenheid.

Jan Lenes, Ankie & Jan, Hidde & Fenna, Ronnie

COLUMN
RIEN DE RIDDER

Even Bĳkomen
We hebben allemaal op bepaalde momenten even een
moment van “rust” en reflectie nodig. Er zĳn verschillende
momenten die rust en reflectie kunnen geven zoals slapen,
een vrĳe dag, het weekend, vakanties, jubilea e.d. Al deze
momenten kun je gebruiken om even tot rust te komen en
weer even terug en vooruit te kĳken. Iedereen heeft zo zĳn
eigen rustmomenten.

De Baerch bestaat nu 50 jaar, GEFELICITEERD. Naast het
feestelĳke deel is zo’n moment ook goed om weer even vanuit
een bepaalde rust een reflectie te hebben op de afgelopen
periode en na te denken over de toekomst. Het is mooi om te
zien dat we in Oudehaske al 50 jaar een Baerch hebben. Ik
zou zeggen op naar de volgende 50 jaar.

Voor mĳ is de fase nu, vlak voor de zomervakantie en de
zomervakantie zelf, een bepaald rustmoment. Op dit moment
zĳn de volleybal competities gespeeld en eind mei zĳn we
gestopt met de jeugdvolleybal trainingen. Op de
doordeweekse trainingsavonden heb ik nu meer vrĳe tĳd en
ook op de vrĳdagavond zĳn er geen wedstrĳden en dus is er
iets meer “rust”. Het blĳft altĳd wel even wennen, die overgang
van actief sporten naar iets minder actief bezig zĳn, omdat op
zich het trainen, training geven, spelen van wedstrĳden en
coachen leuke activiteiten zĳn die mĳ ook altĳd energie geven.

We starten weer direct na de zomervakantie met de trainingen
en veelal start daarna snel de competitie weer. Voor je het
weet zit je weer in het stramien van trainen en spelen, trainen
en spelen e.d. In de fase voor de zomervakantie gebruik ik de
vrĳ gekomen tĳd veelal voor weer andere activiteiten. Meestal
is het dan warm en kun je langer buiten activiteiten doen,
zoals wandelen, fietsen of gewoon lekker van de tuin
genieten. Helemaal “niks” doen dat komt dus eigenlĳk niet
echt voor. Maar omdat in deze fase voor de zomervakantie er
geen harde verplichtingen zĳn t.a.v. de aanwezigheid bĳ
trainingen, beschikbaar voor wedstrĳden e.d. voelt deze fase
voor mĳ toch als een rustmoment.

De fase vlak voor de zomervakantie gaat uiteindelĳk over naar
de zomervakantie, waarin nog meer sprake is van rust. Zowel
vanuit de dagelĳkse “normale” werkzaamheden als de “hobby”
werkzaamheden (volleybal training geven) is het dan echt rust.
Geen verplichtingen en gewoon doen wat je leuk vind.

Ik merk trouwens dat ik gezien mĳn leeftĳd tegenwoordig ook
nog wel een andere vorm van een rustmoment kan gebruiken,
een extra vrĳe dag in de werkweek. Op dit moment heb ik tot
aan mĳn pensionering meerdere vrĳe momenten (halve en
hele dagen) ingepland zodat ik mĳn werkweek wat heb
ingeperkt en meer tĳd vrĳ heb om te doen wat ik wil c.q. om
nog wat extra energie bĳ te tanken.

Bĳ het 50-jarig bestaan van de Baerch is het beter om te
spreken over een tweede leven na deze 50 jaar dan over een
pensionering. De Baerch heeft nog zeker bestaansrecht en
recent is een bepaalde vernieuwing doorgevoerd waardoor
we volgens mĳ nog lang gebruik kunnen maken van de
Baerch. Dus nogmaals gefeliciteerd en veel succes met de
volgende periode.

Geniet nu eerst van de komende zomervakantie (rustmoment)
zodat we daarna weer met voldoende energie en misschien
wel met nieuwe verfrissende ideeën aandacht kunnen geven
aan die activiteiten die dan weer onze volle aandacht vragen?
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I̒k doneervooreenbeterewereld,
watlevertuin bijdemilieustraat?̓

samenhalen wealles eruit
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Haskerwiis
Nieuwe schoolnaam in Oudehaske
onthuld door de leerlingen
De Samenlevingsschool uit
Oudehaske, in 2023-2024
ontstaan uit een succesvolle
fusie tussen de openbare- en
christelĳke basisschool uit het
dorp, heeft een nieuwe naam
gekregen.

De leerlingen hebben op vrĳdag 9 mei de
nieuwe schoolnaam onthuld. In de
ochtend hebben de leerlingen gezamenlĳk
kunstactiviteiten uitgevoerd. Aan het eind
van de ochtend hebben leerlingen van
groep 8 met versierde XL-letters de
nieuwe naam gevormd en deze getoond
aan de jongere leerlingen, ouders en
buurtgenoten. Vier leerlingen mochten het
doek van het nieuwe schoollogo
verwĳderen. ‘Je wordt er zo vrolĳk van’,
‘de kleuren zĳn zo mooi’ en ‘het past zo
goed bĳ het dorp’ waren uitspraken van
leerlingen en ouders die blĳ zĳn met het
nieuwe logo en de nieuwe schoolnaam.
In de week na de onthulling mochten alle
leerlingen een eigen schoolshirt
ontwerpen voor de Avondvierdaagse en
het dorpfeest.

Haskerwiis is de nieuwe naam. Het is een
Friese schoolnaam geworden, omdat
meertaligheid en de Friese cultuur
belangrĳk zĳn voor de school. Haske

verwĳst naar het dorp. Het dorpsgevoel is
onderdeel van de identiteit. Wiis staat voor
onderwĳs, wĳs worden, een beetje
eigenwĳs zĳn en op eigen wĳze je pad
volgen.

Samen op stap!

Sociaal
Toegewĳd
Authentiek
Persoonlĳk

Onderwĳshuisvesting Oudehaske
De gemeente De Fryske Marren heeft in februari 2024 het integraal huisvestingsplan voor 2024-2040
vastgesteld. De vernieuwing van de onderwĳshuisvesting in Oudehaske is in het uitvoeringsprogramma van
het integraal huisvestingsplan 2026-2041 op 2026 gezet. 2026 is dus het streefjaar van De Fryske Marren en het
schoolbestuur om het proces om te komen tot vernieuwing van de onderwĳshuisvesting te starten. In 2025,
vanaf juni, vinden er voorbereidende overleggen plaats tussen de gemeente en CBO Meilân. Onderwerpen van
de voorbereidende overleggen in 2025 zĳn: bouwheerschap, prognoses leerlingaantallen, ambities gemeente
en schoolbestuur, duurzaamheid, financiën, organisatie en procesafspraken, aanbestedingsbeleid en planning.
Het IHP 2024-2040 en het uitvoeringsprogramma van het IHP 2026-2041 zĳn openbare documenten. Mocht je
geïnteresseerd zĳn kun je de documenten via de gemeente De Fryske Marren downloaden en inkĳken.

Met vriendelĳke groet,
Jaap-Jan van Leeuwen
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Verzekeringen
&

Hypotheken

0513-62 89 89
info@bilĳam.nl
www.bilijam.nl
Binnendyk 81Rottum
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Een deel van jullie zal er wel mee bekend zĳn dat ik
traditiegetrouw elk seizoen een voorbeschouwing
schrĳf over het verwachte spektakel van de Hoske 4 in
de absolute kelder van het noordelĳk amateurvoetbal.
Ik volg daarbĳ altĳd een vast stramien; kleine terugblik
op vorig seizoen, updates vanuit de transfermarkt,
detailanalyse van onze tegenstanders en tussendoor
Harmen ‘Harm’ Oosterman een beetje afzeiken. Ik eindig
ook altĳd met de vraag of we dit seizoen nou eindelĳk
wel eens kampioen gaan worden?
Zoals iedereen die de Hoske 4 een warm hart toedraagt wel weet, kunnen we
die vraag ein-de-lĳk met een volmondig JA beantwoorden! Wat wĳ echter niet
hadden durven dromen is dat we daarnaast ook nog de bekerfinale zouden
behalen, een unieke kans op de dubbel dus, wat daarmee dan ook meer dan
een goede reden is om dit keer eens een nabeschouwing te gaan schrĳven.

In m’n voorbeschouwing bestempelde ik het zelfbenoemde ‘campingelftal’ ONS
4 als grootste uitdager, aangezien zĳ vorig seizoen zichzelf tot kampioen
kroonden in de 6e klasse 07. In de eerste seizoenshelft was dit ook zeker het
geval, want net als de Hoske 4 bleven de Snekers lang foutloos. Enige verschil
daarbĳ is dat wĳ het qua doelsaldo een stuk beter deden, met name gedreven
door klinkende overwinningen op EBC (0-11), Oldeholtpade (8-1) en Espel
(0-6). Deze zegereeks bleef ook niet onopgemerkt bĳ de concurrentie, waarbĳ
steeds vaker de ‘competitievervalsing-kaart’ gespeeld werd door spelers van
hogere teams mee te nemen, met als absolute hoogte-(of diepte) punt dat
Nieuweschoot zelfs spelers van andere clubs meenam (ONS O23!?). Ook onze
vrienden uit Sint Jut vonden het in het eerste deel van de Nannewiid-derby
nodig om spelers van het 1e en 2e mee te nemen, ondanks een selectie van 17
man. Dit leverde echter wel een zeer enerverende derby op, waarbĳ de Hoske
na twee keer op achterstand te zĳn gekomen uiteindelĳk via een kopbal van
Bernard ‘Bennie’ Sloothaak aan het langste eind trok. Dat ONS vervolgens ook
nog tweemaal op rĳ punten verloor, deels gedreven door dezelfde
competitievervalsing-kaart (Oldeholtpade trad met hun halve 2e aan tegen
ONS), leidde er toe dat we als ongeslagen Herbstmeister de winter ingingen.

De eerste wedstrĳd na de winterstop was gelĳk tegen concurrent ONS, waarbĳ
we gesteund door een hoop vuurwerk van onze nieuwe vrienden van de
Steenwĳker Boys (wat een kannetje bier aanbieden via Instagram al niet kan
doen) vol de strĳd aan gingen. Nadat we lichtelĳk tegen de verhouding in op
achterstand kwamen draaiden we ook deze wedstrĳd om in een 4-2
overwinning, en werd daarmee de rode loper richting het kampioenschap al
uitgerold. Omdat we vervolgens als een geoliede machine doorgingen met
wedstrĳden winnen, kregen we op 19 april dan eindelĳk de kans om na al die
net-niet-seizoenen de schaal binnen te halen in de uitwedstrĳd tegen Creil-Bant
5.

Ondanks een wat stroef begin, waarbĳ sterkhouder Atze ‘de Kluit’ Luinenburg
een paar cruciale ingrepen had, liepen we via een aantal mooie combinaties als
snel uit naar een 0-5 voorsprong en wist iedereen dat de champagne ontkurkt
kon worden (het werd uiteindelĳk 1-7)!

Het zal bĳna niemand in het dorp ontgaan zĳn dat dit groots werd gevierd met
als absolute hoogtepunt het traditionele rondje op de platte kar door het dorp!
Daarna werd nog lang doorgefeest op de club onder aanvoering van zanger
Douwe Kamminga, met als na-programma Jasper ‘Jappie’ Hoekstra (tribute to
Rien Salet setlist) en Sander ‘Belieber’ Tilma. Doordat we de rest van het
seizoen ook niks meer verloren kwam onze ongeslagen reeks daarmee op 87
weken te staan; we verloren namelĳk op 30 september 2023 voor het laatst een
wedstrĳd (ik zal geen woorden vuil maken aan de “administratieve-nederlaag”
tegen Delfstrahuizen…).

Zoals gezegd liep het niet alleen in de competitie erg goed, ook in het
bekertoernooi speelde de Hoske 3/4 de ene na de andere tegenstander aan
flarden. Normaliter beschouwen we het bekertoernooi niet meer dan een paar
oefenpotjes om een beetje in het ritme voor het seizoen te komen, wat ook
duidelĳk aan de prestaties te zien was in de poulefase, want die waren niet heel
overtuigend met 2 gelĳke spelen en een overwinning. Verrassend genoeg
gingen we op doelsaldo wel door, wat dus tot groot ongenoegen van onze
vrouwelĳke wederhelften betekende dat er nog minimaal 1 vrĳ weekend moest
worden opgeofferd. Echter speelden we in de eerste knock-out ronde
Donderbroek 1/2 volledig van de mat (8-2, red.) en begon er ineens toch wat
spirit in te komen om de beker wat anders te benaderen. Wat het ook extra leuk
maakte is dat we ineens interlands moesten spelen op de meest idyllische
plekken. Na respectievelĳk eerst WVV uit Winschoten (0-2) en daarna VV De
Weide uit Hoogeveen (4-1) te hebben verslagen kwamen we in de halve finale
tegenover Noordscheschut 4 te staan. De in grote getale toegestroomde
supporters kregen een zeer stroperige pot te zien, die werd opgeleukt door twee
weergaloze doelpunten die normaliter niet te zien zĳn in de 6e reserve klasse.
Eerste roste Noordscheschut een vrĳe trap vanaf zo’n 30 meter de kruising in,
waardoor de Hoske met 2-1 achter kwam te staan en het eigenlĳk gebeurd leek.
Dat was buiten onze Fransman Baptiste ‘Frans Duits’ Duporge gerekend, die op
wonderbaarlĳke wĳze de 2-2 over de keeper volleerde; penalty’s dus, waar Atze
als absolute held uit naar voren kwam en de Hoske 4 de finale bezorgde. Op 31
mei mochten wĳ vervolgens die finale spelen tegen Waterpoort Boys 4 op een
prachtige accommodatie in Gieten, onder het toeziend oog van een paar
honderd toeschouwers en Cambuurhooligans, iets wat toch zeer ongebruikelĳk
is voor kelderklasse voetbal (gemiddelde toeschouwersaantal in de competitie
was 7). Deze toeschouwers kregen een wedstrĳd te zien met twee ploegen die
aan elkaar gewaagd waren. Qua veldspel was de 1e helft zeker voor WPB, maar
de kansen toch echt voor de Hoske met een bal op de lat van Ralf ‘Messni’
Hofma en een kopbal die net naast ging van Jelmer ‘Stutsje’ Quartel. In de
tweede helft kreeg de Hoske juist de overhand qua veldspel wat nogmaals tot
een bal op de lat leidde en een paar grote andere kansen, maar het mocht
helaas niet baten en daarmee bleef het bĳ 0-0, en moesten wederom penalty’s
de beslissing brengen. Helaas was dit voor de Hoske de slechtste penaltyserie
ooit en ging WPB er met 2-3 vandoor met de beker. Erg zuur want het had er
zeker ingezeten, maar al met al was dit voor iedereen toch ook een wedstrĳd
om nooit te vergeten.

En daarmee eindigt het dan ook voor de Hoske 4 in z’n huidige vorm; de huidige
selecties van het 3e en 4e gaan namelĳk op de schop. Vanuit het oogpunt van de
club gezien meer dan logisch, maar ik kan toch ook niet zeggen dat ik zeker wel
jammer vind, omdat we toch echt een grote vriendengroep zĳn geworden,
waarbĳ dus niet alleen binnen het veld maar ook daarbuiten geweldige moment
samen hebben beleefd. Een geweldige tĳd, die ook met een seizoen vol
hoogtepunten op een waardig manier kan worden afgesloten.

Ruben D.

Nabeschouwing Hoske 4
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Prettigwonenopeenplekwaar je je thuis voelt.
Daarmakenweonssterkvoor.Daaromdoen
wemeerdanhet aanbiedenvanbetaalbare,
comfortabelewoningen.We werken samenmet
organisatiesophet gebiedvanwonen,zorg,welzijn
en leefbaarheid.Onsdoel is: voor iedereeneen
passendewoonplek ineenaangenamebuurt.

We hebbenwoningen inenomDrachten,Franeker,
Heerenveen, Joure enSneek.

helemaal jeeigenplek

helemaal
jeeigen
plek

www.accolade.nl

De Baerch
Nu ook online te lezen...

Neem hiervoor een kĳkje op:

www.oudehaske.info
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Feestweek in Oudehaske, maar toch hebben vele het
feestterrein even verlaten voor de wedstrĳd van het sei-
zoen. De degradatie derby in de vierde klasse tegen
Delfstrahuizen die we al weken zagen aankomen. Door
de laatste twee verliespotjes is het vandaag erop of
eronder. Na de roemruchte winst door een deel van de
selectie alias “de Vrienden van Oudehaske” in de Play-
backshow op vrĳdagavond moest er nu op het veld
worden gepresteerd. Uiteraard waren de spelers op
vrĳdagavond eerder weg dan gebruikelĳk, behalve twee
waar we de naam niet van zullen noemen omdat het
Erik en Jaap waren. De stukkieschrĳver, alias barman,
dreigde ook de 18+ bandjes van onze spelers door te
knippen bĳ bestellen van alcohol, zodat het lastiger
werd om bier te halen voor deze mannen.

Terug naar zaterdagmiddag 24 mei , gespannen koppies bĳ de opkomst, zenu-
wachtige ereleden in de bestuurskamer en uiteraard een beetje vuurwerk. Veel
publiek uit beide dorpen langs de lĳn, en verrassend twee keer Ultra’s. Onze Ul-
tra’s, fanatieke jeugdspelers met trommels en onophoudelĳk gezang, werden
vanmiddag gekopieerd vandaag door de Ultra’s van Delfstrahuizen. Uiteraard
hadden onze Ultra’s qua lawaai en spandoeken de overhand. En zelfs de heu-
vel op het feestterrein werd ook druk bevolkt, door deelnemers van de Meer-
kamp.

De opstelling kende weinig verrassing of het moet de basisplaats van Pieter
zĳn. In het doel vertrouwd keeper Gerrit, achterin Jelte, Wilmer, Dani en Jaap.
Op het middenveld Jordy, Pieter en Julian en voorin Syb, Dennis en Joran. Een
volle bank met Sebastiaan (ziek geweest), Jurjan, Erik, Lars, reservekeeper
Daan en Bowe. Op een winderig sportpark Pieter Bultsma gaat de bal om 14.30
rollen. Oudehaske begint goed een kans voor Dennis in het strafschopgebied.
De grens van Delfstrahuizen poogde deze kans nog onschadelĳk te maken door
te vlaggen, echter de paal deed ook zĳn werk. Deze grens, die dacht de feest-
week van Oudehaske te ondersteunen met vele vlaggebaren voor buitenspel
vanmiddag, echter de scheids had het goed in het snotje en negeerde deze
vlaggenzwaaier. Daarin tegen was onze trouwe grens, de heer Bilĳam, wakker-
der dan onze defensie na 10 minuten. De ingetikte bal, werd na wat apathisch
verdedigen, van dicht bĳ ingetikt bĳ de tweede paal, echter deze Delfstrahuizen
speler stond buitenspel. Na een kwartiertje werd Delfstrahuizen sterker, waren
ook lekker fysiek bezig, en Oudehaske werd steeds slordiger. Op de andere vel-
den stond mede niet- degradatieconcurrent HJSC al na 6 minuten op 1-0 voor-
sprong. Oei….. werd het zo’n middag?

Gelukkig werd het niet zo’n middag, want na half uur begon Oudehaske beter te
draaien. De vrĳe man op het middenveld werd gevonden en dan komen de kan-
sen vanzelf. Na 35 minuten kreeg Joran de bal in het strafschopgebied, kapte
naar zĳn linkervoet en schoot hem van een meter of 7 hard langs de keeper.
1-0 voor Oudehaske en de ontlading was groot. Mooi opsteker voor Joran, die
dit seizoen meer dan een paar kansjes al had gemist. Maar deze belangrĳke zat
erin! Inmiddels was HJSC op 1-1 gekomen dus winst voor Oudehaske deze
middag zou ontlopen van de degradatie zĳn. En Oudehaske ging door. De Delf-
strahuizen defensie kreeg steeds minder vat op draaitol-Syb. Vlak voor rust
draaide Syb zich in een lange rush maar weer eens een paar keer vrĳ op links,
drentelde het strafschopgebied in en een kort balletje op Pieter die hem van
dichtbĳ smerig in de hoek onder de keeper punterde. Pieter z’n eerste VVO1
doelpunt en dan zo’n belangrĳke. Een echt buurjongetjes Reidkraach-doelpunt.
Direct daarna floot de scheidsrechter af. En op het andere veld werd het nog
mooier met een 2-1 achterstand voor HJSC. Met een mooie eerste helft kon
Oudehaske lekker de rust in.

En wat er in de rust gebeurde weet niemand…… De stukkieschrĳver die dit jaar
al zoveel lastige wedstrĳden moest verslaan werd het deze middag weer knap
lastig gemaakt. Een uitdaging voor de schrĳvende Pers. Een lekkere eerste helft
werd opgevolgd door een dramatische tweede helft. Want beide partĳen waren
tevreden met deze stand. Oudehaske veilig en Delfstrahuizen geen directe de-
gradatie maar na competitie. En dan maar bedenken hoe je dat gaat verslaan in
een stukkie. Een Salon winst, de wedstrĳd ging als een nachtkaars uit, de amu-
sementswaarde zakte tot ver onder nul en het kunstgras groeide nog harder
dan de aanvalslust van één van deze ploegen. In ieder geval was het publiek de
grote verliezer. Met deze gewaagde niet aanvalstactiek kun je de aanvallers wel
wisselen, dus Bowe en Lennart kwamen erin voor Joran en Syb. Het zorgde wel
voor een aantal unieke momenten: Ype coachte als nooit te voren maar vooral
dat zĳn mannen nu wel een keer naar oranje moeten spelen maar dan niet over
de middenlĳn. Ook lukte het Oudehaske voor het eerst dit seizoen een keer of
20 naar de zelfde kleur te spelen. Lennart 100% juiste passingspercentage.
Julian was bĳna de dissonant na een solo met een schot op de paal.

Hoogtepunt van de tweede helft was absoluut de wissel van Sebastiaan voor
Wilmer. Deze Oudehaske-grootheden nemen vandaag jammer genoeg afscheid
van ons eerste elftal. Een lang applaus kwam deze clubmannen meer dan toe.
Na 89 minuten had de goed leidende scheidsrechter het ook wel door en blies
hĳ dit lange moeilĳke seizoen voor Oudehaske af. Lĳfsbehoud was het doel van-
daag en dat is gehaald. De Ultra’s werden bedankt voor hun trouwe steun. Na
afloop werden naast de spelers ook Ype en Ale, in de inmiddels koude regen, in
het zonnetje gezet. Een lang moeilĳk seizoen zit erop. Het verhaal dit jaar van
de gemiste kansen en iets te weinig gochme. Volgend jaar een nieuwe trainer
en met een jonge selctie weer in de 4de klasse. Wellicht iets meer Frysland en
iets minder polderwedstrĳden.

De blĳ-dat-het-einde-van-het seizoen-is stukkieschrĳver

Handhaving na salon-winst
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Jelte in de oorlog
Jelte gaan was gaan werken als bloemist in
Heerenveen en als meubelmaker in Joure. Als
ontspanning ging hĳ op 24 mei 1942 met zĳn
vrienden Hielke van der Werff, Johan Attema en
Gerrit ? via de afsluitdĳk naar het Rĳksmuseum in
Amsterdam.

Johan Attema en Jelte (vlnr), Monument Afsluitdĳk

Jelte, Hielke en Gerrit (vlnr) bĳ Rĳksmuseum, Amsterdam

Eind 1942 werd hĳ als dwangarbeider
tewerkgesteld aan de Atlantikwall in Frankrĳk.
Vanuit Frankrĳk stuurde hĳ via het Nieuwsblad van
Friesland (4 januari 1943) een Nieuwjaars wens
naar het thuisfront. Hĳ keerde na zĳn verlof,
voorjaar 1943, niet terug naar Frankrĳk en dook
onder.

6 december 1942 Jelte (geheel rechts) voor de kantine in
Frankrĳk

Nieuwjaars wens van Jelte

Laatste foto van Jelte
Krikke

Arrestatie
Op 14 augustus
1944 werd Jelte bĳ
een controle
gearresteerd in
Heerenveen door
twee Nederlandse
rechercheurs: SD’er
Petrus Jozephus
Wamelink en
Jannes Jouke Post.

De arrestatie was omdat hĳ niet terug naar Frankrĳk
gegaan was. Tevens was zĳn persoonsbewĳs
opvallend slecht vervalst.
In eerst instantie was hĳ gedetineerd in de
gevangenis in Leeuwarden tot 29 augustus 1944.
Vervolgens is hĳ overgebracht naar kamp
Amersfoort. Als reden van insluiting staat vermeld:
“Kontraktbruch”. Op 8 september 1944 is hĳ voor de
“Arbeitseinsatz” vanuit kamp Amersfoort op
transport gesteld naar Concentratiekamp
Neuengamme in Duitsland.

De gevangenen in het concentratiekamp moesten
10-12 uur per dag heel hard werken. Bĳvoorbeeld
In een steenfabriek, bĳ de verbreding van de Dove-
Elbe, bĳ de aanleg van een verbindingskanaal met
een havenbekken, in leemgroeven, en in
wapenfabrieken. De honger domineerde het
denken en gedrag van de gevangenen. Het eten
was zeer slecht en smaakte vaak vies.
In april 1945 gingen de geruchten rond dat
de geallieerden oprukten en raakten de Duitsers
steeds meer in paniek. De kampleiding besloot de
gevangenen van diverse nationaliteiten per spoor af
te voeren in veewagons, die met circa negentig
personen werden volgestouwd. Zonder water en
voedsel. Degenen die in leven bleven leden grote
ontberingen. Het transport kwam uiteindelĳk tot
stilstand op het station Bremervörde (een afstand
van ruim 100 km) nabĳ het voormalige Russisch-
krĳgsgevangenenkamp Sandbostel. Er volgde een
dodenmars naar het vervallen barakkencomplex,
zonder ramen of deuren. Geen enkele voorziening.

Overlĳden
Op 29 april vond een Britse legergroep het kamp
met zĳn uitgemergelde gevangenen. De
hulpverlening, deels door gedwongen Duitse
burgers, kwam op gang. Jelte Krikke is door een
Britse medisch eenheid opgenomen in het 10e
C.C.S. (Casualty Clearing Station) te Sandbostel en
op 9 mei 1945 aldaar overleden.
De verzetsstrĳder Joop Abbink (1916-2013), die bĳ
het overlĳden van Jelte Krikke aanwezig was,
verklaarde na de oorlog het volgende: “Bĳ het lezen
van deze naam en de gegevens herinner ik me, dat
ik bĳ deze jongen gelegen heb op dezelfde kamer
in Sandbostel. Hĳ leed toen reeds aan dysenterie.
Later, toen ik opgenomen was in het door de
Engelsen opgerichte hospitaal in Sandbostel werd
hĳ ook binnengebracht in het bed onder mĳ. Hĳ

sprak toen nog weinig en heel zacht. Kort daarop
stierf hĳ.”
Omdat na de oorlog bĳ de familie onduidelĳk was of
Jelte de oorlog overleefd had, plaatste zĳn moeder
een oproep in de Heerenveense koerier van 6 juli
1945.

Oproep van de moeder van Jelte

Blĳkens publicatie in de Staatscourant van 12 juli
1951 werd vanwege de Minister van Justitie
aangifte gedaan van zĳn overlĳden. Op 27
november 1962 zĳn de stoffelĳke restenzĳn de
stoffelĳke resten van Jelte Krikke, na identificatie
door de Gravenstichting van de Koninklĳke
Landmacht, door de zorg van de
Oorlogsgravenstichting herbegraven op het Ereveld
Loenen.

Grafsteen in
Ereveld Loenen

Struikelsteen
De schrĳver heeft
het plan opgevat
om voor zĳn oom
Jelte Krikke een

struikelsteen voor zĳn woonhuis (Jousterweg 153)
laten plaatsen. Een struikelsteen is een
gedenkteken in het trottoir voor een huis van een
slachtoffer van de nazi’s. Doel is de herinnering
levend te houden en de slachtoffers eerbied te
betonen. Even stilstaan en het hoofd buigen om de
struikelsteen te kunnen lezen. De struikelstenen zĳn
een project van de kunstenaar Gunter Demnig.

Het is de bedoeling om in de week van 20
oktober 2025 de struikelsteen te plaatsen in
aanwezigheid van de burgemeester, familie,
pers, de kunstenaar Gunter Demnig en andere
belangstellenden.

Struikelsteen

ONDERDUIKER JELTE KRIKKE
Dit jaar is het tachtig jaar geleden dat Jelte Krikke uit Oudehaske omgekomen is door toedoen van

de nazi’s. Hĳ is overleden op 9 mei 1945 in Sandbostel. Hĳ was op 14 augustus 1944 in
Heerenveen als onderduiker gearresteerd. In de week van 20 oktober zal er een struikelsteen

geplaatst worden voor zĳn voormalige woonhuis: Jousterweg 153.



HUISARTSEN

Dhr. Tom Broers & Mw. Van der Velde
Julianastraat 5, 8465RC Oudehaske
Telefonische afspraken:
ma t/m vr. 8.00-10.00uur
Telefonische uitslagen:
Elke werkdag 11.00-12.00uur
Telefoon: 0513-677221
Spoedlĳn: 0513-677004
www.praktĳkoudehaske.nl

BENU APOTHEEK JOURE
Uitdeelpost: Poiesz Supermarkt,
Oudehaske, ma t/m vr vanaf 17.00uur
Herhaalmedicĳnen bestellen:
https://www.benu.nl/apotheek/joure
Mail: teamjoure@benu.nl
joure@benuapotheek.nl
Telefoon: 0513-414646

DOKTERSWACHT
Telefoon: 085 082 0820

FYSIOTHERAPIE OUDEHASKE
Vervening 1, 8465RE Oudehaske
Behandeling op afspraak.
Telefoon: 06-21550449
ma t/m vr ook in de avonduren.

SOCIAAL WERK DE KEAR EN
WĲKTEAM DE FRYSKE MARREN
Contactmoment/vragenuurt:
Elke dinsdagmiddag van 13.00-14.00uur
Adres: Kulturhûs Oudehaske
Janine Dĳk tel: 06 26562197
j.dĳk@sociaalwerkdekear.nl
Fenna Pietersma tel: 06 57228895
f.pietersma@sociaalwerkdekear.nl

MAALTĲDVERZORGING
TAFELTJE-DEK-JE
Rond 12.00uur wordt uw warme maaltĳd
aan huis bezorgd.
Telefoon: 0513-431555

ANTONIUS THUISZORG
Teamlocatie: Kulturhûs, Julianastraat 5,
8465RC Oudehaske
Wĳkverpleegkundige: Bernou Offenga
Telefoon: 0515-461760
b.g.g.: 0515-461100
Postbus 20000, 8600AA Sneek
Mail: teamoudehaske@thuiszorgzwf.nl
Web: www.thuiszorgzwf.nl
Alarmnummer (24/7): 0515-461295
Biedt de volgende diensten aan:
- Verzorging & verpleging:
- Hulp in huishouding
- Thuishotel
Uitleen van hulpmiddelen
Molenkap 15, 8531MH St. Nicolaasga
Telefoon: 0475-348348
Open op werkdagen van: 08.00-17.00uur

VERLOSKUNDIGENPRAKTĲK
SKARSTERLAN
Celsiusweg 2, 8503 AC Joure
Telefonische afspraken en niet-dringende
vragen:
ma, di en do: 09.00-12.00uur
Telefoon: 0513-419223

SVS VERVOERSDIENST SKARSTERLAN
Tussen 9.00-10.30
Tel.0513-418520

VRĲWILLIGERS PALLIATIEVE ZORG
ZUIDWEST W FRIESLAND, HULP EN
ONDERSTEUNING IN DE LAATSTE
LEVENSFASE
Maria Louisestraat 7, 8606AV Sneek
Telefoon: 0515-436040

VPTZ(vrĳwil.palliatieve terminale zorg)
Julia Jan Wouters: hulp in de terminale fase;
thuis of in het hospice
Van Helomalaan 2, 8441BX Heerenveen
Telefoon: 06-55168872
Mail: info@vptzjuliajanwouters.nl
Web: www.vptzjuliajanwouters.nl

YOGA EN YINYOGA
Yoga en yinyoga
Julianastraat 1 te Oudehaske Craniosacraal
therapie
Jarichstrjitte 20 te Oppenhuizen
Web: praktĳkswanenberg.nl
Mail: poemas2003@gmail.com
Patricia Swanenberg
Telefoon: 06-21828189

SCHOLEN EN OPVANG

BSO HASKERWIIS
De Vervening 1a, 8465RE Oudehaske
Telefoon: 0513-677600
Web: basisschooloudehaske@cbo-
meilan.nl
Directeur: Jaap-Jan van Leeuwen

SKIK PEUTERSPEELZAAL
‘t Bargeboskje Oudehaske
Let op: Graag uw peuter op 2-jarige leeftĳd
opgeven.
Opgave via website:
www.skikkinderopvang.nl
Telefoon: 0513-416017
Web: www.skik.nu
Open op: ma, di, do en vr van
8.30-12.00uur

SKIK KINDERDAGVERBLĲF EN
BUITENSCHOOLSE OPVANG
Kulturhûs, Julianastraat 5 te Oudehaske
Opgave via website:
www.skikkinderopvang.nl
Telefoon: 0513-745361/745362

BURGERKRACHT OUDEHASKE
Voor hulpvragen en hulpaanbod voor
inwoners van Oudehaske:
Mail: info@burgerkracht-oudehaske.nl
Telefoon: 06-47295090

STICHTING DIACONALE WERKGROEP
SOLIDAIR SKARSTERLAN
Telefoon: 06-25011515
Doelstelling: Het helpen van mensen die
financieel in de knel zitten; ‘helpen waar
geen helper is’. Bĳ de protestantse
gemeente te Oudehaske
hulp vragen bĳ armoede:
Vertrouwenspersoon:
Erik Wĳnholds: 06-16674047

SPORTVERENIGINGEN

VOETBALVERENIGING OUDEHASKE
Secretaris: Trientsje vd Meer
Mail: secretaris@vvoudehaske.nl
Kantine: 0513-677622

GYMNASTIEKVERENIGING SHELL
Secretaris:
Mail: info@shelloudehaske.nl
Web: www.shelloudehaske.nl

ĲSCLUB DE VRIENDSCHAP
Secretaris: Anne Mercuur
Wiidswal 37, 8465PS Oudehaske
Telefoon: 06-11624252
Mail: annemercuur_89@hotmail.com
Web: www.ĳsclub-devriendschap.nl

ROELEVINK SPORT
Judo/Yawara Ju-Jutsu
Mail: info.roelevinksport@gmail.com
Web: www.roelevinksport.nl
Telefoon: 0513-677392

TENNISVERENIGING
DE GREVELING
Secretaris: Martĳn Nota
Telefoon: 06-54225440
Web: www.degreveling.nl
tennis@degreveling.nl

VOLLEYBALVERENIGING OUDEHASKE
Web: www.volleybal-oudehaske.nl
Mail: volleybal.oudehaske@hotmail.com
Secretariaat: N. Ruiter, Haskertille 29
Telefoon: 0513-677406
Ledenadministratie: R. Heida
ledenadmnistratie@volleybal-oudehaske.nl

DIVERSEN

TOANIELVERENIGING FLEURICH OPNĲ
Secretaris (a.i.): F. Piek
De Keerringen 92 8501NZ Joure
Telefoon: 06-27403724

PROTESTANTSE GEMEENTE
‘HASKEROORD’ TE OUDEHASKE
Web: www.haskeroord.nl
Predikant: Esther Pierik
Mail: pastor@haskeroord.nl
Telefoon: 06-13078130
Kerkgebouw: Badweg 1, Oudehaske
Secretaris kerkenraad: Nel Kruiswĳk
Mail: scriba@haskeroord.nl

REGIO BANK
Hasker Utgongen 2, Oudehaske
Ma/woe/vrĳ: 09.00-15.00
Dinsdag: gesloten
Donderdag: 19.00-20.00uur
en volgens afspraak
Telefoon: 0513-677400/677465

POSTAGENTSCHAP
SERVICE-POINT
Poeisz Supermarkt
Hasker Utgongen 1, Oudehaske
Ma. t/m za.: 08.00-21.00uur
Zondag: 9.00-18.00

VOGELWACHT OUDEHASKE
& OMSTREKEN
Secretaris: J. Oosterman
Baalder 12, 8465RP Oudehaske
Telefoon: 0513-677401

VOLKSTUINVERENIGING TUNPLEZIER
Secretaris: Feike Sĳsma
De Vervening 3, 8465RE Oudehaske
Telefoon: 06-41342264

STICHTINGEN

STICHTING FEESTCOMMISSIE
OUDE- EN NĲEHASKE
Secretaris: Doetie Hofstee, Bugel 6,
8465RW Oudehaske
Telefoon: 0622926582
Mail: fconhoudehaske@gmail.com
Web: www.fconh.nl

STICHTING US LYTSFEE
Secretaris (a.i.): Joke Stel
Reidkraach 12, 8465RS Oudehaske
Telefoon: 0513-677966/06-12723065
Mail: joke.stel@online.nl

STICHTING NANNEWIID
Secretaris: Martin Dĳkhoff
Mail: info@Nannewiid.org

STICHTING NANNEHOF
Secretaris (a.i.): Cees Bĳlsma,
Wiidswal 35, 8465RS Oudehaske

STICHTING TER BEHOUDE VAN DE
KERKELĲKE GEBOUWEN VAN
OUDEHASKE EN HASKERHORNE
Bestuurslid: Joke Rosier
Wiidswal 12, 8465PV Oudehaske
Telefoon: 06-28684137

STICHTING KULTURHUS OUDEHASKE
Voorzitter: Tjitte Huitema
Mail: voorzitter@kulturhusoudehaske.nl
Web: www.kulturhusoudehaske.nl
Telefoon: 06-51223268

DORPSBELANG OUDEHASKE
Web: www.oudehaske.info
Mail: dorpsbelang.oudehaske@hotmail.com

WĲKAGENT POLITIE
Wĳkagent De Fryske Marren is
Dhr. Dirk Hebing
Tel: 0900-8844
mail via contactformulier: www.politie.nl
Geert Knolweg 69, 8501 ZM Joure
Postbus 107, 9400 AC Assen
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